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Nr X I/ 9 /2015  

  

X I  sesji  

  

Rady Miasta  Brzeziny 
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 Proponowany i przesłany radnym porządek obrad XI sesji Rady Miasta Brzeziny 

przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie  sesji. 

2.   Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.   Zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

4.   Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miasta. 

5.   Informacja Burmistrza Miasta Brzeziny z prac między sesjami. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Odpowiedzi na interpelacje. 

8.  Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek miejskich. 

9.  Procedura zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Brzeziny za rok 2014: 

9.1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Miasta Brzeziny za rok 2014, 

9.2) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

w sprawie opinii dot. sprawozdania Burmistrza Miasta Brzeziny z wykonania budżetu                 

za 2014 rok, 

9.3) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny dot. wykonania budżetu 

za 2014 rok, 

9.4) dyskusja, 

9.5) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania   budżetu Miasta  Brzeziny za rok 2014. 

10. Procedura udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Brzeziny za 2014 rok: 

10.1) przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny ws. udzielenia 

absolutorium za 2014 rok, 

10.2) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                 

w Łodzi ws. opinii dot. wniosku Komisji Rewizyjnej ws. absolutorium za 2014 rok, 

10.3) dyskusja, 

10.4) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta  Brzeziny za rok 2014. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał ws.: 

11.1) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2015 rok, 

11.2) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na II półrocze 2015 r., 

11.3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na II półrocze 

2015 r., 

11.4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny              

na I półrocze 2015 r., 

11.5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny             

na II półrocze 2015 r., 

11.6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny                 

na II półrocze 2015 r., 

11.7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny na 

II półrocze 2015 r., 

11.8) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalu i Domu Pomocy Społecznej w 

Brzezinach, 

11.9) udzielenia dotacji na sfinansowanie robót budowlanych i prac konserwatorskich przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15. Zakończenie sesji. 
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1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miasta  Grzegorz Kędzia dokonał otwarcia posiedzenia Rady Miasta  o 

godz. 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  Brzeziny i przywitał przybyłych radnych i 

zaproszonych gości. Poinformował, że burmistrz Marcin Pluta spóźni się kilka minut z uwagi 

na zakorkowaną drogę do Brzezin. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady stwierdził obecność na sesji 12 radnych, z których  nieobecność 

uzgodnili radni Andrzej Kurczewski i Michał Dróżdż a spóźnienie zgłosił radny Jakub 

Piątkowski. Stwierdził, że Rada jest władna podejmować uchwały. 

3. Zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad 

Przewodniczący Rady zaproponował dokonanie zmian w porządku obrad: 

- wprowadzenie  informacji o stanie i zmianach w majątku komunalnym Miasta  Brzeziny za 

2014 rok w p. 10, 

- wprowadzenie projektu uchwały  Rady o nadaniu tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

Brzeziny w p.12, 

- wprowadzenie w p. 13  sprostowania do protokołu nr VII/N/2015. 

Zapytał, czy zmian dokonujemy w głosowaniu blokiem, czy pojedynczo? 

Radny Zbigniew Bączyński zaproponował głosowanie pojedynczo. 

Za wprowadzeniem informacji o zmianach w majątku komunalnym było 12 radnych – 

(jednogłośnie). 

Za wprowadzeniem do porządku uchwały o nadaniu tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

Brzeziny było 11 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Radny Zbigniew Bączyński wyraził zdziwienie, że tak ważną uchwałę jak nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Miasta  wprowadza się bocznymi drzwiami. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że musiało odbyć się w międzyczasie posiedzenie Kapituły  

nadawania tytułu i nie było możliwości zawarcia tego punktu obrad w pierwotnym porządku.    

Radny Zbigniew Bączyński uznał, że przy odrobinie wysiłku organizacyjnego można było 

zawrzeć w porządku obrad temat nadania tytułu tak ważnej osobie dla Brzezin jak ks. kan. 

Bogumił Walczak. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że mieszkańcy dowiedzieli się o sprawie nadania tytułu ks. 

kanonikowi Bogumiłowi Walczakowi z notatki w BIS-ie. 

Za wprowadzeniem punktu dot. sprostowania w treści protokołu Nr VII/N/2015 było 9 

radnych „za” przy 1 głosie przeciwnym i 2 wstrzymujących się. 

Następnie przewodniczący Rady przegłosował zmieniony porządek obrad. 

Wynik głosowania: „za” – 9 głosów, „przeciw” – 2 głosy, wstrzymuję się – 1 głos. 

Przewodniczący Rady odczytał zmieniony porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

następująco: 

1.   Otwarcie  sesji. 

2.   Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.   Zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

4.   Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miasta. 

5.   Informacja Burmistrza Miasta Brzeziny z prac między sesjami. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 



 4 

7.  Odpowiedzi na interpelacje. 

8.  Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek miejskich. 

9.  Procedura zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Brzeziny za rok 2014: 

9.1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Miasta Brzeziny za rok 2014, 

9.2) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

w sprawie opinii dot. sprawozdania Burmistrza Miasta Brzeziny z wykonania budżetu                 

za 2014 rok, 

9.3) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny dot. wykonania budżetu 

za 2014 rok, 

9.4) dyskusja, 

9.5) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania   budżetu Miasta  Brzeziny za rok 2014. 

10. Informacja o stanie i zmianach w majątku komunalnym Miasta  Brzeziny za 2014 r. 

11. Procedura udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Brzeziny za 2014 rok: 

11.1) przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny ws. udzielenia 

absolutorium za 2014 rok, 

11.2) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                 

w Łodzi ws. opinii dot. wniosku Komisji Rewizyjnej ws. absolutorium za 2014 rok, 

11.3) dyskusja, 

11.4) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta  Brzeziny za rok 2014. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał ws.: 

11.1) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2015 rok, 

11.2) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na II półrocze 2015 r., 

11.3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na II półrocze 

2015 r., 

11.4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny              

na I półrocze 2015 r., 

11.5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny             

na II półrocze 2015 r., 

11.6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny                 

na II półrocze 2015 r., 

11.7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny na 

II półrocze 2015 r., 

11.8) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalu i Domu Pomocy Społecznej w 

Brzezinach, 

11.9) udzielenia dotacji na sfinansowanie robót budowlanych i prac konserwatorskich przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego Mieszkańca 

Miasta  Brzeziny. 

13. Sprostowanie protokołu Nr VII/N/2015. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15. Zakończenie sesji. 
 

4.  Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miasta. 

 

Radny Zbigniew Bączyński podziękował przewodniczącemu Rady za przyjęcie uwag i 
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poprawek do protokołu IX sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do tego protokołu. Nikt się nie 

zgłosił, więc poprosił o głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

Wynik głosowania: 

Obecnych radnych na sali obrad – 12 os. 

Głosowało „za” 9, wstrzymało się od głosu -2 os., 1 radny nie głosował. 

5.   Informacja Burmistrza Miasta Brzeziny z prac między sesjami. 

 

- 29 maja odbyło się Walne Zgromadzenie Spółdzielni Socjalnej Communal - Service, na 

którym uchwałą powołany został zespół  do przeprowadzenia w spółdzielni kontroli 

gospodarki finansowej, zatrudnienia i wykonywania zadań, 
 

- 1 czerwca burmistrz kontynuował Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników PEC sp. z o.o. w 

Brzezinach, 
 
- 2 i 3 czerwca burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Komitetu Monitorującego Program 

Inteligentny Rozwój,  które odbyło się w siedzibie Ministerstwa Infrastruktury i Mienia w 

Warszawie z udziałem Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Infrastruktury i Rozwoju  Iwony 

Wendel, 

 

- 8 czerwca odbyło się spotkanie robocze w sprawie Dni Brzezin, 

 

- 8 czerwca burmistrz spotkał się z mieszkańcami posesji przy ul. Staszica 8 w sprawie 

przyszłego remontu kamienicy, 

-10 czerwca burmistrz uczestniczył w konferencji – „Innowacyjne rozwiązania dla osób 

bezrobotnych 50+" , która odbyła się w Ministerstwie Pracy i Polityki Społecznej  i był 

jednym z prelegentów spotkania omawiającego przygotowanie do rynku pracy osób 50+ . 

Przedstawił tam zagadnienia odnoszące się do partnerstwa lokalnego ze szczególnym 

uwzględnieniem roli organizacji pozarządowych. Konferencję otworzył minister Władysław 

Kosiniak - Kamysz podkreślając potrzebę aktywizacji tych osób poprzez podnoszenie 

kwalifikacji i przystosowanie do dynamicznych zmian. Uczestnicy konferencji wysłuchali 

referatów, dotyczących miejsca osób 50+ na rynku pracy, ich wizerunku w oczach 

pracodawców,  

- 12 czerwca po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na  „Zakup z dostawą 

sprzętu komputerowego w ramach projektu: „Okno na świat - przeciwdziałanie wykluczeniu 

cyfrowemu w mieście Brzeziny” burmistrz wybrał ofertę Nr 1 złożoną przez wykonawcę 

Alltech Sp. j. Z. Pająk A. Pająk 09-407 Płock ul. Spółdzielcza 33. W toku przetargu zostało 

złożonych 7 ofert, 

- 15 czerwca w PUP w Brzezinach odbyła się giełda pracy, w czasie której zostały wybrane 

osoby do pracy w ramach prac  interwencyjnych na terenie miasta Brzeziny do 

porządkowania i usuwania skutków nawałnicy, 

- 17 czerwca burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Związku Miast Polskich we 

Wrocławiu. Przedmiotem obrad było zapoznanie się z informacją z posiedzenia Komisji 

Wspólnej Rządu i ST i zaopiniowanie projektów zmian ustaw, 
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- 19 czerwca burmistrz spotkał się z Radą Nadzorczą PEC sp. z o.o. w Brzezinach, 

- 19 czerwca burmistrz uczestniczył w posiedzeniu kapituły w związku z wnioskiem 

mieszkańców o nadanie Tytułu Honorowego Obywatela Miasta Brzeziny dla księdza 

kanonika Bogumiła Walczaka,  

- 19 czerwca otrzymaliśmy promesę z Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji w Warszawie 

na kwotę 1.300.000 zł na remont kanału deszczowego na odcinku o łącznej długości 700mb i 

remont drogi gminnej ul. Kilińskiego wraz z remontem przepustu, 

- 19 czerwca burmistrz spotkał się z mieszkańcami przy ul. Niemcewicza, Dekerta, 

Potockiego, Czartoryskiego, Małachowskiego w Brzezinach w spawie infrastruktury 

drogowej w/w ulic. Modernizacja ulic ma być podzielona na trzy etapy realizowane od 

przyszłego roku. Pierwsza część prac obejmie ul. Małachowskiego, Dekerta, odcinek ul. 

Niemcewicza i Czartoryskiego. Na dokumentację projektową tego etapu przebudowy miasto 

w budżecie zabezpieczy kwotę 40 tys. zł. Projekt ma być wykonany jeszcze w tym roku. 

Modernizacja ulic na tym osiedlu ma obejmować m. in. budowę chodników i kanalizacji 

deszczowej. W ramach środków popowodziowych przyznanych przez Komisję Wojewódzką 

planuje się wykonanie remontu drogi na odcinku o długości 300 mb ulicy Potockiego, której 

modernizacja ujęta ma być w kolejnym etapie przebudowy, 

- 22 i 23 czerwca odbyło się w Brzezinach spotkanie spółdzielni socjalnych osób prawnych. 

Organizatorem spotkania był Ogólnopolski Związek Rewizyjny Spółdzielni Socjalnych. W 

spotkaniu uczestniczył Dyrektor Departamentu Pożytku Publicznego Ministerstwa Pracy i 

Polityki Społecznej p. Krzysztof Więckiewicz. Na przykładzie naszego miasta uczestnicy 

konferencji mogli poznać sposoby zaangażowania władz lokalnych w rozwiązywanie 

problemów społecznych związanych z bezrobociem i tworzeniem miejsc pracy. Zagadnienia 

dotyczące preferencji dla podmiotów ekonomii społecznej w Regionalnych Programach 

Operacyjnych przybliżył Piotr Krasuski z Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju. Omówiono 

także tematykę zamówień publicznych, w tym zamówień „in house” i zlecanie zadań oraz 

orzecznictwo i praktykę Regionalnych Izb Obrachunkowych w kontekście społecznie 

odpowiedzialnych zamówień publicznych. W dwudniowym spotkaniu branżowym 

uczestniczyli przedstawiciele samorządów i spółdzielni socjalnych reprezentujących m.in. 

Poznań, Bydgoszcz, Jarocin, Gdańsk, Pelplin, Sosnowiec, Warszawę, Katowice, Jaworzno, 

Tczew, Piłę, Żory, Zamość, Częstochowę, Bałtów, Wieluń, Sopot, Wejherowo i Ziemia 

Świętokrzyska, 

- 22 czerwca po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na zadanie „Przebudowa 

ciągu dróg gminnych: Nr 121249E  - ul. Skłodowskiej – Curie i Nr 121254E - ul. Kilińskiego 

w Brzezinach” burmistrz wybrał ofertę Nr 2 złożoną przez wykonawcę -Przedsiębiorstwo 

Drogowe Lambdar Sp. z o.o., 93-231 Łódź ul. Dostawcza 6 za kwotę 416.977,47 zł brutto. W 

toku przetargu zostało złożonych 9 ofert, 

- 22 czerwca po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na zadanie  „Dożywotnie 

zapewnienie opieki w schronisku dla bezdomnych zwierząt z terenu miasta Brzeziny, 

burmistrz wybrał ofertę  złożoną przez wykonawcę – Hotel dla zwierząt i ptactwa domowego  

Longin Siemiński Gabinet Weterynaryjny, Schronisko, Centrum Rehabilitacyjno -

Szkoleniowo - Adopcyjne  w Łodzi ul. Kosodrzewiny 56 za kwotę 350.555 zł brutto za 114 

psów. W toku przetargu została złożona  1 oferta, 
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- 23 czerwca rozpoczęło się Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników  TBS w Brzezinach  Sp.        

z o.o. w którym burmistrz wziął udział. Omówiono sprawozdanie z działalności Zarządu za 

rok 2014, 

- 24 czerwca burmistrz uczestniczył w obradach Rady Stowarzyszenia ŁOM w Pabianicach  

na którym została podjęta uchwała w sprawie wyboru członków Zarządu (uzupełnienie 

składu). Burmistrz wyjaśnił kto osobowo wchodzi obecnie do Rady Stowarzyszenia ŁOM. 

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania dot. prac burmistrza między sesjami. 

Radny Przemysław Maślanko zapytał o efekty prac Komitetu Monitorującego, programu 

Inteligentny Rozwój oraz konferencji w Ministerstwie Pracy i Polityki Socjalnej w sprawie 

aktywizacji osób w wieku 50 +.  

Burmistrz odpowiedział, że program operacyjny pod nazwą „Inteligentny Rozwój” jest 

programem krajowym zakładającym możliwość dofinansowania działalności badawczo – 

rozwojowej samorządów. Jako przedstawiciel Związku Miast Polskich jest swego rodzaju 

pomostem pomiędzy samorządami miejskimi i komitetem rządowym ułatwiającym absorpcję 

środków rozwojowych. Jako przykład podał możliwość ulokowania w naszej brzezińskiej 

strefie przemysłowej projektu innowacyjnego. Natomiast w konferencji organizowanej przez 

Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej reprezentował Związek Miast Polskich. Celem 

programu jest zwiększenie aktywizacji zawodowej dla osób powyżej 50 roku życia, 

wykorzystując doświadczenia europejskie. W tym zakresie prowadzony ma być pilotaż w 

zakresie franczyzy społecznej,  w oparciu o doświadczenia niemieckie. Pilotaż ten obejmie 20 

miast w Polsce. Pilotaż zakłada, że beneficjenci po pozytywnej ocenie mogą rozpocząć 

działalność gospodarczą z wykorzystaniem dofinansowania lub bezzwrotnych pożyczek.  

Radny Tadeusz Barucki ustosunkował się krytycznie do wyjazdów burmistrza, które nie 

przekładają się na pożytek dla mieszkańców Brzezin. Jego zdaniem szkoda jest drogocennego 

czasu na takie wyjazdy, bo z tych wyjazdów nie ma żadnego efektu. 

Burmistrz polemizował z przedmówcą wyjaśniając, że każdego roku w wyniku jego 

aktywności i spotkań z ważnymi decydentami, miasto zyskuje środki na dodatkowe 

inwestycje. Między innymi wymiernym efektem jest coroczny przyrost inwestycji o około 10 

mln zł. Dlatego uważa, że nie jest szkoda jego czasu na  kontakty, bo ich efektem jest 

rozwiązywanie problemów społecznych mieszkańców Brzezin. Burmistrz dodał, że 

konkretnym efektem jest także zatrudnienie 30% pracowników w wieku ponad 50 lat w 

naszej Spółdzielni Socjalnej. 

Radny Maciej Sysa zapytał o zakres  przebudowy ulic Kilińskiego. Jego zdaniem 416 tys. zł 

nie wystarczy na tę ulicę. 

Burmistrz odpowiedział, że zakres robót obejmuje tylko część ul. Kilińskiego. Zaprosił 

radnego do Wydziału Rozwoju Infrastruktury i Mienia, aby obejrzał projekt robót. 

Radny Sysa dopytywał się o wykorzystanie środków z promesy. Czy z obiecanych 1.3 mln zł. 

można skorzystać na zadanie związane z ul. Kilińskiego?  

Burmistrz wyjaśnił, że  ze środków popowodziowych w wys. 1,3 mln zł. musimy najpierw 

wykonać poprawienie stanu technicznego 2 odcinków kanałów burzowych, aby zabezpieczyć 

miasto przed ponownym zalaniem. Są to: remont kanału biegnącego od  ul. Św. Anny przez 

działkę przy ul. Piłsudskiego 12 i teren kościoła Św. Ducha, pod drogą krajową do kolektora 

idącego przez ul. Waryńskiego aż do łąk, gdzie chcemy zlokalizować separator. Drugi 
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odcinek kanalizacji wymagający remontu zaczyna się w ul. Sienkiewicza na wysokości 

magistratu, biegnie przez kamienice przy ul. Mickiewicza  i  Traugutta aż do łąk, gdzie ma 

być zlokalizowany separator. Burmistrz wyjaśnił, że na remonty tych dwóch kanałów 

otrzymamy zwrot środków w wys. 1.3 mln. zł. natomiast na inwestycję musimy mieć środki 

na  wkład własny w wys. 20%wartości projektu. Dodał, że staramy się pozyskać środki z 

różnych źródeł na poprawę stanu infrastruktury kanalizacyjnej. 

Radny Sysa zadał pytanie o konkretną datę przebudowy ul. Kilińskiego, ponieważ ulica ta 

rozpada się, nie ma pobocza, tworzą się dziury i jest niebezpieczna dla użytkowników. 

Burmistrz stwierdził, że ulica Kilińskiego, pomimo, że jest w złym stanie jest przejezdna i 

jeszcze chwilę może poczekać, aż zgromadzimy środki. Poinformował, że stara się w 

kontaktach z Zarządem Województwa Łódzkiego o udzielenie pomocy finansowej od 

samorządów województwa, gdyż jest jeszcze wiele do zrobienia w zakresie poprawy 

infrastruktury technicznej miasta  po niedawnym kataklizmie. Prosimy o pomoc miast w 

postaci nawet niewielkiej składki  na wkład własny potrzebny na inwestycje drogowe.           

Z drugiej strony musimy zabezpieczyć pewne środki zabezpieczające wkład własny w taki 

sposób, byśmy mogli wystartować w konkursach innowacyjnych bardzo ważnych dla naszego 

rozwoju. W tej dziedzinie liczy się zasada „kto pierwszy, ten lepszy”. Po prostu taka jest 

filozofia w tej działalności. 

Przewodniczący prosił radnych, aby się nie rozdrabniać w swoich pytaniach, tylko zadawać je 

blokami.  

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że cieszy duża aktywność burmistrza na terenie kraju 

i Europy, ale trzeba zrobić bilans korzyści. Dużo czasu nie ma  burmistrza w Brzezinach. 

Zapytał, czy wykład w sprawie aktywizacji osób w wieku 50 + był na poziomie teoretycznym 

(naukowym), czy na poziomie praktycznych doświadczeń burmistrza z jego działalności. 

Poprosił o informację, czy była na tej konferencji dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy. 

Radny wyraził swoje niezadowolenie z ciągle zmniejszających się środków na przebudowę 

ul. Kilińskiego. Obecnie  mamy kwotę 417 tys. zł.  Wg. niego straciliśmy rok na 

uporządkowanie tej ulicy. Zgłosił następnie wątpliwości w sprawie umowy ze schroniskiem 

na bezterminowe przekazanie  naszych zwierząt. Zapytał - jaką mamy pewność, że właściciel 

schroniska nie będzie dążyć do eutanazji zwierząt? 

Burmistrz odpowiadając na kwestie poruszone przez radnego Zbigniewa Bączyńskiego 

wyjaśnił, że podczas konferencji poświęconej aktywizacji osób w wieku 50 +  wygłoszony 

wykład nie miał charakteru teoretycznego. Była to raczej wymiana doświadczeń. Wg. 

powszechnej opinii uczestników konferencji, wykład ten był jedną z najlepszych prezentacji, 

gdyż opierał się  na konkretnych przykładach  z życia. Projekt na przebudowę ul. Kilińskiego 

został w niewielkim tylko stopniu zmniejszony. Prace ma wykonywać doświadczona firma 

łódzka „Lambdar”. W sprawie schroniska dla zwierząt powiedział, że my nie dążymy do 

rozwiązań o których wspomniał radny. Jest to kwestia etyki wykonawcy tego zadania. 

Radny Zbigniew Bączyński upomniał się o brak odpowiedzi na jedno z wcześniej zadanych 

pytań (chodziło o udział dyr. PUP w konferencji 50 +). 

Burmistrz odpowiedział, że dyrektor PUP nie wzięła udziału w tej konferencji, ponieważ 

miała w tym samym czasie konwent dyrektorów powiatowych urzędów pracy. Uzupełnił tez 

informację nt zakresu prac w ub. roku planowanych do wykonania na ul. Skłodowskiej i 

Kilińskiego. Poinformował, że w roku 2014 planowano przebudowę całej ul. Skłodowskiej i 

Kilińskiego na kwotę 932. 561 zł. ale udało się zgromadzić tylko ok. 600 tys. zł. Dlatego nie 

udało się rozpocząć tej przebudowy w 2014 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk zapytała, czy Związek Miast Polskich bierze 
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udział w konsultacjach projektów ustaw dotyczących problemów samorządów miejskich?  

Burmistrz powiedział, że Zarząd ZMP konsultuje projekty ustaw dot. działalności 

samorządów. Jest to dość obszerny segregator spraw. Na pytanie, czy te projekty są dostępne i 

możliwe do przejrzenia np. na dyżurach radnych, burmistrz odpowiedział pozytywnie. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Tadeusz Klimczak zgłosił interpelację w sprawie udostępnienia terenu przyległego do 

Przychodni Rejonowej przy ul. Bohaterów Warszawy, dla celu wybudowania tam parkingu 

dla pacjentów przychodni. 

Burmistrz odpowiedział, że działka przylegająca do budynku przychodni stanowi własność 

powiatu  (spółki). Jedynie teren, na którym znajduje się sklepik jest własnością miasta . 

Gdyby powiat lub spółka szpitalna wyłożyli swoje środki na parking, to moglibyśmy 

rozpatrzyć  sprawę. 

Radny Tadeusz Klimczak prosił burmistrza o interwencję w starostwie. 

Burmistrz odpowiedział, że prosi o rozwiązanie tej kwestii od 3 lat. Powiedział, że „do tanga  

trzeba dwojga”. 

Radna Ilona Skipor zapytała, czy jest możliwość, aby na chodniku przed DPS-em na ul. 

Piłsudskiego ustawić 2 ławki? Drugie pytanie dotyczyło utworzenia parkingu w miejscu, 

gdzie jest obecnie transformator przy ul. Moniuszki, który ma być przeniesiony w inne 

miejsce. Następne pytanie dotyczy uhonorowania zespołu brzezińskich laskarek, które 

zdobyły złoty medal. 

Burmistrz wyjaśnił, że na chodniku przy DPS nie ma miejsca na dodatkowe ławki. Przepisy o 

bezpieczeństwie ruchu drogowego wymagają, aby na chodniku było 1,5 m. wolnej przestrzeni 

dla przejścia przechodniów. W sprawie rozmów miasta  z PGE dot. przeniesienia albo 

modernizacji transformatora przy ul. Moniuszki trwają już dość długo rozmowy. Teren po 

zabraniu lub modernizacji transformatora mógłby być zagospodarowany  przez miasto. W 

sprawie uhonorowania klubu hokejowego kobiet burmistrz  jest zdania, że co roku z budżetu 

miasta  przekazujemy 60 do 70 tys. zł. Jest to dla nas spory wysiłek finansowy, dlatego mamy 

inny pomysł, aby po zdjęciu banerów dot. 650-lecia miasta  Brzeziny w tych samych 

miejscach rozreklamować osiągnięcia Brzezin w różnych dziedzinach, m. in.dot. Klubu Hokej 

Start Brzeziny. 

Radny Zbigniew Bączyński wyraził troskę o kiepski stan techniczny ul. Dąbrowskiego i pytał, 

czy z obiecanych miastu 1,3 mln zł na likwidację szkód popowodziowych nie można by 

poprawić stanu tej ulicy? Zapytał też o stan rozmów miasta  z Zarządem Dróg Wojewódzkich 

w sprawie zamiany zarządcy ul. Dąbrowskiego  na inny odcinek miejskiej drogi. Pytał o 

uzasadnienie ekonomiczne utrzymywania  linii nr 90 MPK. W związku z jubileuszem 20 – 

lecia zespołu „Brzezinianki” zaproponował wsparcie ze strony miasta  dla w/w zespołu. 

Radny dopytywał o zaawansowanie prac związanych z  obwodnicą  DK Nr 72. Zapytał, jaki 

jest los wniosku zbiorowego ponad 200 mieszkańców w sprawie budowy obwodnicy. Mówił 

Pan, że spotyka się dosyć często z różnymi decydentami na szczeblu krajowym i 

wojewódzkim . Radny prosił o większe zaangażowanie burmistrza w tej sprawie, gdyż 

nasilony ruch na krajówce staje się coraz bardziej uciążliwy i niebezpieczny ( przywołał tu 

śmiertelny wypadek na ul Sienkiewicza ). Powiedział, że radni nie mają bieżącej informacji w 

sprawie przyszłości obwodnicy. Radny powrócił do wielokrotnie poruszanego tematu 

zaniedbywania czynności oczyszczania kratek i studzienek burzowych z zanieczyszczeń oraz 

piasku. W związku z tym zaproponował dokonywanie okresowych ocen  drożności systemu 

kanalizacji burzowej. Na koniec zapytał burmistrza - jak dodał - wcale nie żartobliwie, czy to 
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prawda, że odchodzi do pracy w Kancelarii Prezydenta Dudy? 

Burmistrz rozpoczął odpowiedzi na pytania  radnego od ostatniej poruszonej kwestii. 

Powiedział, że jest to plotka i nie wybiera się ani do Kancelarii Prezydenta Dudy ani do 

parlamentu w najbliższych wyborach. Dodał żartobliwie, że być może kilka osób bardzo by 

się ucieszyło z jego odejścia. Remont ulicy Dąbrowskiego nie został ujęty w promesie na ten 

rok, mimo, że ją zgłaszaliśmy. Liczyliśmy, że otrzymamy promesę na 2,4 mln zł.  Ostatecznie 

dostaniemy na ten rok 1,3 mln zł. Kolejną promesę na pozostałą kwotę powinniśmy otrzymać 

w roku następnym. Być może uda się wtedy ulokować tę ulicę w następnej kolejności.  O 

rezygnacji z przekazania ul. Dąbrowskiego w zarząd Marszałka już mówiliśmy wcześniej. 

Przekazanie  tej drogi  nie ma sensu, bo wówczas z naszej właściwości wypadłaby ważna 

ulica Okrzei, byłoby to niekorzystne dla miasta . Ul. Dąbrowskiego musimy uwzględnić w 

swoich planach remontów lub przebudowy. Sprawą priorytetową dla bezpieczeństwa na tej 

ulicy jest chodnik.  20 – lecie zespołu „Brzezinianki” – to nie jest jakiś wielki jubileusz., aby 

go celebrować. Co roku ogłaszamy konkurs na dofinansowanie działalności kulturalnej. 

Będziemy rozpatrywać wnioski konkursowe, ale jakoś w sprawie „Brzezinianek” Związek 

Emerytów nie przekazywał zgłoszenia. W sprawie obwodnicy nie ma większych zmian od 

kilku miesięcy. Burmistrz zapewnił, że pilnujemy, aby niezbędne sprawy formalne szły 

normalnym torem i nie odpuszczamy w kontaktach z Dyrekcją Dróg Krajowych tematu 

obwodnicy, bo jest konieczność wyprowadzenia ciężkiego ruchu transportowego z centrum 

miasta. W dalszym ciągu będziemy także działać w kierunku upłynnienia ruchu drogowego 

na naszym terenie np. poprzez ronda i inne rozwiązania. Na uzupełniające pytanie radnego o 

los wniosku 200 mieszkańców ulic Sienkiewicza i Kościuszki w sprawie uciążliwości ruchu  

na DK 72 odpowiedział, że zostało ono przesłane do instytucji zawiadujących ruchem 

drogowym w naszym województwie. 

Radny Maciej Sysa przypomniał główne elementy programu wyborczego kandydata na 

burmistrza Marcina Pluty w sprawie starań o obwodnicę drogową miasta. 

Burmistrz odpowiedział, że właśnie te działania są w ciągłej jego uwadze i ich nie 

zaniedbujemy. W programie na kadencję nie pisałem, że wybudujemy obwodnicę, tylko, że 

będziemy działać w tym kierunku. Odpowiedział następnie w sprawie efektywności linii 

MPK nr 90, że porozumienie jest zawarte do końca 2015 roku i po tym okresie będziemy 

analizować opłacalność tej linii. W sprawie bieżącego utrzymania kanalizacji deszczowej 

poprosił zastępcę burmistrza o przedstawienie informacji. 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak poinformowała, że „sprawność” kratek ściekowych jest 

sprawdzana sukcesywnie przez służby miejskie. 

Radny Tadeusz Barucki  zabrał głos z upoważnienia mieszkańca Jana Sonenberga w sprawie 

zalewania jego posesji wskutek błędu projektu lub w wykonaniu chodnika podczas 

przebudowy ulicy. 

Burmistrz wyjaśnił, że podtopienia wynikające z katastrofalnej niedawnej ulewy były 

zdarzeniem nadzwyczajnym. Przy normalnych deszczach woda spływa i mieści się w  ul. 

Głowackiego. Dodał, że pod projektem podpisał się kompetentny specjalista a on jako 

burmistrz nie zna się kompletnie na tych sprawach. Uważa, ze należy dokonać  sprawdzenia 

tej sprawy bezpośrednio na miejscu. 

Radny Tadeusz Barucki stwierdził, że projektant nie był w terenie, tylko wziął rzędne z 

powiatu, projektował na desce  i normalnie „spitolił”  projekt przebudowy  tego odcinka ulicy. 

Powiedział, że przy każdym opadzie, nawet niewielkim woda deszczowa zalewa podwórze p. 

Sonenberga. Poprosił, aby przed wizją lokalną omawianego odcinka ulicy Głowackiego 

poinformować go, ponieważ chce wziąć w niej udział. Radny przypomniał, że inwestorem 
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było miasto i powinna nas interesować jakość odebranej pracy.  

Radny Zbigniew Bączyński dopowiedział, żeby wziąć inspektora nadzoru, który te prace 

odebrał i wziął za to pieniądze. 

Radny Przemysław Maślanko zapytał o stan prac przy wybudowanym budynku na stadionie 

„Startu”. 

Burmistrz przypomniał, że  pierwsza część  zadania została wykonana jeszcze w 2014 roku, 

polegała na wyburzeniu starego budynku i wybudowaniu nowego. Obecnie kończy się jedną 

część piętra w której będzie centrum rehabilitacji i trwa wyposażanie gabinetów. Druga część 

piętra jest w stanie surowym.  Odebranie całości zadania nastąpi do końca sierpnia br. Będą 

wykonywane prace przy piwnicy i otoczeniu budynku. Dyrektor Centrum Kultury Fizycznej 

Daniel Nawrocki pilnuje harmonogramu robót na tym obiekcie. 

Radna Grażyna Pietrasik zwróciła uwagę na konieczność poprawy stanu oznakowania przejść 

dla pieszych na  przebiegu drogi krajowej Nr 72, szczególnie w pobliżu skrzyżowania z ul. 

Św. Anny i przy skrzyżowaniu z ul. Modrzewskiego. Prosiła też o uporządkowanie terenu 

parkingu przystanku w pobliżu skrzyżowania ul. Sienkiewicza i Dąbrowskiego. Są to sprawy 

zarządcy drogi krajowej, do którego należy się zwrócić o poprawę istniejącego stanu. 

Burmistrz obiecał interwencję pisemną w Dyrekcji Oddziału Dróg Krajowych i Autostrad. 

Radny Tadeusz Klimczak poprosił o interwencję w sprawie wyregulowania mechanizmu 

zmiany świateł na skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza i Bohaterów Warszawy, gdzie zdarzają się 

przypadki długiego blokowania zmiany świateł. Radny Zbigniew Bączyński dodał, że 

wystąpiło tam rozregulowanie systemu zmiany świateł. 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak powiedziała, że zwrócimy się z tą sprawą do Oddziału 

DKiA.  Poprosiła jednak o złożenie na piśmie interpelacji w tej sprawie. 

Radny Krzysztof Jeske nawiązując do odpowiedzi Oddziału Generalnej DDKiA w Łodzi 

powiedział, że nie zgadza się z jej treścią w sprawie dodatkowej regulacji światłami przejścia 

dla pieszych przy kościele. Radny zmierzył odległość pomiędzy światłami na skrzyżowaniu 

ul. Kościuszki i Waryńskiego a przejściem dla pieszych przy kościele farnym - wynosi ona 

ponad 400 metrów i są warunki spełnione do urządzenia przy tym przejściu świateł 

regulujących ruch pieszy i  pojazdów. 

 

7.  Odpowiedzi na interpelacje 

Przewodniczący Rady poinformował o nadejściu odpowiedzi na wcześniej zgłoszone 

interpelacje i zapytania radnych.  

Zapytał, czy są uwagi do odpowiedzi?  Przewodniczący Rady poinformował, że przyszło     

pismo z podziękowaniem dla p. radnego Tadeusza Baruckiego od mieszkańców kamienicy 

przy ul. Mickiewicza. Przeprosił radnego, że nie wspomniał o tym w trakcie poprzedniej sesji. 

Radny Zbigniew Bączyński wyraził swoje niezadowolenie z odpowiedzi przewodniczącego 

Rady w sprawie podważenia przez niego prawidłowości wyboru przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

8.  Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek 

miejskich 

Przewodniczący Rady poinformował, że na prośbę dyrektor CPiK, ze względu na nawał prac 

przy organizacji Dni Brzezin zwolnił ją z obecności na części sesji, tak, że w razie zapytań do 

niej, temat pytania zostanie zapisany i przekazany do udzielenia odpowiedzi.  
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Radna Ilona Skipor wyraziła podziękowanie dla dyrektora Muzeum Regionalnego Pawła 

Zybały i dyrektora Centrum Kultury Fizycznej Daniela Nawrockiego za pomoc w organizacji 

zawodów wędkarskich dla dzieci i młodzieży z okazji Dnia Dziecka. Zwróciła się też z 

zapytaniem do prezesa spółki TBS Tomasza Miazka z zapytaniem , czy prawdą jest, że nie 

wszyscy mieszkańcy zalanej kamienicy przy ul. Piłsudskiego 12 zostali zwolnieni z opłacania 

czynszu, chodzi o p. Trześniowską. 

Prezes Tomasz Miazek odpowiedział, że pani, o którą pyta radna Ilona Skipor nie jest 

najemcą lokalu, tylko właścicielem. Powinna więc łożyć na część wspólną nieruchomości, 

która wymaga remontu po zalaniu budynku. 

Radna Ilona Skipor nie zgadzając się ze stosunkiem prezesa TBS do osoby poszkodowanej w 

powodzi, zwróciła się do burmistrza o interwencję w tej sprawie. 

Burmistrz  odpowiedział, że  interwencja radnej jest zasadna i lokale w zalanym budynku 

nadają się do remontu . Jest pomysł, aby wszyscy mieszkańcy, także pani Trześniowska 

otrzymali inne mieszkania, a lokale po remoncie przeznaczone byłyby na mieszkania 

socjalne. Wymaga to pewnych zabiegów prawnych, ale zajmie się tym błyskawicznie. Lokal 

pani Trześniowskiej zostanie od niej odkupiony a ona sama otrzyma propozycję zamieszkania 

w innym lokalu. 

Radny Maciej Sysa poprosił o informację, kto odpowiada za sprawne funkcjonowanie 

kanalizacji deszczowej pod budynkiem  Mickiewicza 24. 

Prezes spółki ZUK Janusz Cywiński wyjaśnił, że jest to kanalizacja deszczowa, właścicielem 

jej jest miasto i kanał ten będzie poddany remontowi. 

Radny Maciej Sysa zwrócił się z pytaniem do prezesa spółki TBS w sprawie zabezpieczenia 

przed zalewaniem wodami deszczowymi podwórka przy ul. Mickiewicza 10.W imieniu 

mieszkańców budynku przy ul. Mickiewicza 6/8 prosi o odpowiedź prezesa Miazka, o koszt 

czyszczenia i osuszania piwnic tego budynku. 

Prezes TBS Tomasz Miazek powiedział, że podwórko nie jest tu sprawą najważniejszą. 

Pilniejszym tematem, który trzeba rozwiązać jest sprawa wzmocnienia stropów budynku i 

wykonanie izolacji pionowej. Trzeba wykonać także murki zabezpieczające przed wlewaniem 

się wody do piwnic tego budynku. W sprawie budynku Mickiewicza 6/8 poinformował, że 

prace jeszcze nie zostały zakończone. Wartość tych prac zostanie określona przez 

ubezpieczyciela. 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy nasze placówki szkolne przystąpiły do konkursu 

bibliotek szkolnych? 

Dyrektorzy szkół podstawowych Zbigniew Zieliński i Anna Mrówka odpowiedzieli, że 

konkurs dotyczy lat 2016-2020 i po konsultacji z naczelnikiem Wydziału Spraw Społecznych 

zdecydowano, że w przyszłym roku szkolnym przystąpią do konkursu. 

Na pytanie przewodniczącego Rady, czy Miejska Biblioteka Publiczna zgłaszała się do 

konkursu, radny Zbigniew Bączyński wyjaśnił, że konkurs dotyczy tylko bibliotek szkolnych. 

Przewodniczący Rady przeprosił i wycofał swoje zapytanie do dyrektor Danuty Bączyńskiej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk zaproponowała zmianę porządku obrad, poprzez 

przyspieszenie procedury nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  Brzeziny. Wniosek 

motywowała tym,  że na sali obrad znajdują się wnioskodawcy, a punkt dotyczący nadania 

tytułu HOMB jest pod koniec sesji. Powiedziała, że jest to wniosek formalny. 

Przewodniczący Rady poddał pod dyskusję złożony wniosek o zmianę porządku obrad. 

Radny Zbigniew Bączyński wypowiedział się za wnioskiem. Powiedział, że  pierwotny 
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porządek obrad przewidywał rozpatrzenie tego punktu pod koniec sesji, ok. godz. 16. Część 

gości opuściła więc obrady, aby powrócić ok. godz. 16. Poprosił tylko o chwilę zwłoki na 

poinformowanie części gości, że przyspieszamy rozpatrzenie uchwały w sprawie nadania 

tytułu HOMB, aby zainteresowani mogli zdążyć na interesujący ich punkt obrad. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowało 11 radnych. 

Głosy „za” – 9 , głosy „przeciwko” – 2. 

Przewodniczący poinformował, że zmianie ulega numeracja kolejnych punktów porządku 

obrad. 

Zmieniony porządek obrad przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie  sesji. 

2.   Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.   Zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

4.   Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Miasta. 

5.   Informacja Burmistrza Miasta Brzeziny z prac między sesjami. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Odpowiedzi na interpelacje. 

8.  Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek miejskich. 

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego Mieszkańca Miasta  

Brzeziny 

10. Procedura zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Brzeziny za rok 2014: 

10.1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Brzeziny za rok 2014, 

10.2) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi w sprawie opinii dot. sprawozdania Burmistrza Miasta Brzeziny z wykonania budżetu                 

za 2014 rok, 

10.3) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny dot. wykonania 

budżetu za 2014 rok, 

10.4) dyskusja, 

10.5) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania   budżetu Miasta  Brzeziny za rok 2014. 

11. Informacja o stanie i zmianach w majątku komunalnym Miasta  Brzeziny za 2014 r. 

12. Procedura udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Brzeziny za 2014 rok: 

12.1) przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny ws. udzielenia 

absolutorium za 2014 rok, 

12.2) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                 

w Łodzi ws. opinii dot. wniosku Komisji Rewizyjnej ws. absolutorium za 2014 rok, 

12.3) dyskusja, 

12.4) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta  Brzeziny za rok 2014. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał ws.: 

13.1) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2015 rok, 

13.2) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na II półrocze 2015 r., 

13.3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na II półrocze 

2015 r., 

13.4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny              

na I półrocze 2015 r., 
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13.5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny             

na II półrocze 2015 r., 

13.6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny                 

na II półrocze 2015 r., 

13.7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny na 

II półrocze 2015 r., 

13.8) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalu i Domu Pomocy Społecznej w 

Brzezinach, 

13.9) udzielenia dotacji na sfinansowanie robót budowlanych i prac konserwatorskich przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

14. Sprostowanie protokołu Nr VII/N/2015. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 11.05. 

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego Mieszkańca 

Miasta  Brzeziny 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że 17 czerwca b.r. wpłynął wniosek podpisany przez 

ok. 200 mieszkańców oraz następujących organizacji: 

- Społeczny Komitet Odnowy Kościoła Świętej Anny, 

- Towarzystwo Pomocy Św. Brata Alberta Koło w Brzezinach, 

- Komenda Hufca ZHP  Brzeziny, 

- Klub A.A. WIOLA 

w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  Brzeziny księdzu proboszczowi 

kanonikowi Bogumiłowi Walczakowi. Odczytał w/w wniosek - w załączeniu. 

W dniu 19 czerwca 2015r. odbyło się posiedzenie Kapituły nadawania Tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta  Brzeziny, która jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie wniosek 

mieszkańców i organizacji społecznych – w załączeniu. Zdecydowano, że najlepszym 

terminem wręczenia dyplomu i statuetki Honorowego Obywatela Miasta  Brzeziny będzie 

dzień 26 lipca 2015 r. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są głosy w dyskusji nad projektem uchwały. 

Nie było zgłoszeń. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, do którego nie zgłoszono 

uwag a następnie przystąpiono do głosowania. 

 W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Głosy „za” 10, głosy „przeciw” – 0, wstrzymało się od głosu – 1. 

Wynik głosowania przyjęto oklaskami. 

Głos zabrali: mieszkaniec miasta  Andrzej Cieślik oraz  Paweł Pawlak przewodniczący 

Stowarzyszenia im. Św. Brata Alberta w Łodzi , którzy podziękowali za podjęcie uchwały. 

Burmistrz Marcin Pluta powiedział, że  kandydatura ks. kanonika Bogusława Walczaka 

przyjęta została przez kapitułę tytułu HOMB  bardzo przychylnie, gdyż jest to dużej klasy 

społecznik. Wyraził nadzieję, że po przejściu na emeryturę będzie nadal mieszkał i żył w 

naszym mieście. 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk podkreśliła olbrzymi wkład księdza Walczaka  w 

pomocy ludziom starszym, schorowanym - mieszkańcom brzezińskiego Domu Pomocy 

Społecznej. Ksiądz proboszcz utrzymywał także bieżący kontakt ze Szkołą Podstawową Nr 1, 
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organizując różnego rodzaju konkursy i fundując nagrody. 

Grażyna Korybut ze Społecznego Komitetu Odnowy Kościoła Św. Anny podziękowała za 

sprawne przeprowadzenie procedury przyznania Tytułu HOMB księdzu Bogumiłowi 

Walczakowi. 

Lucyna Mulczyk – instruktor ZHP powiedziała, że ks. Bogumił Walczak bywa na wszystkich 

uroczystościach harcerskich. Przypomniała, że był nawet kiedyś zastępowym i dotąd szczyci 

się legitymacją harcerską. Powiedziała, że ma nadzieję, że ksiądz. Bogumił Walczak jest 

zadowolony z przyznanego tytułu. Podziękowała także wszystkim za godne potraktowanie 

druha ks. kanonika  Bogumiła Walczaka.  

 

10. Procedura zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Miasta Brzeziny za rok 2014. 

10.1. Przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Brzeziny za rok 2014. 

Przewodniczący Rady Miasta Brzeziny Grzegorz Kędzia udzielił głosu skarbnik miasta 

Grażynie Meli. 

Skarbnik Grażyna Mela przedstawiła najważniejsze elementy sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2014 rok, które stanowi załącznik do protokołu. Nadmieniła, że materiał został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miasta Brzeziny. 

Poinformowała, że termin złożenia sprawozdania do Regionalnej Izby Obrachunkowej i do 

Rady upłynął 31 marca 2015 r. Wskazała, że budżet miasta na 2014 rok został uchwalony 24 

stycznia 2014 r. Po stronie dochodów zamknął się kwotą 38.775.186,08 zł, co stanowi 96,49% 

przy planie 40.187.450,83 zł. Dodała, że jest to o 2 mln więcej niż w 2013 roku.  

Dochody bieżące – 34.105.017,52 zł, tj. 87,96 % dochodów, w tym: 

- subwencje – 8.308.307,00 zł, tj. 24,36% dochodów bieżących, 

- dotacje i środki przeznaczone na cele bieżące – 8.330.252,43 zł, tj. 24,43% dochodów 

bieżących 

- pozostałe dochody bieżące – 17.466.458,09 zł, tj. 21,21% dochodów bieżących 

 

Dochody majątkowe – 4.670.168,56 zł, tj. 12,04 % dochodów w tym: 

-   ze sprzedaży majątku – 243.965,60 zł, tj. 5,22% dochodów majątkowych,  

- dotacje oraz środki przeznaczone na inwestycje – 4.326.916,96 zł, tj. 92,65% dochodów 

majątkowych, 

-   pozostałe dochody majątkowe – 99.286,00 zł, tj. 2,13% dochodów majątkowych. 

W porównaniu do 2013 roku zrealizowane dochody w 2014 roku były wyższe o 1.877.186,61 

zł a wydatki wyższe o 361.761,63 zł. 

Wydatki planowano na kwotę 43.759.477,57 zł, zrealizowano na kwotę 37.365.699,93 zł, co 

stanowi 85,39% ogółu planu. Wydatki bieżące zaplanowano na kwotę 33.443.922,32 zł, 

zrealizowano wydatki w kwocie 31.284.204,73 zł, co stanowi 93,54% planowanych 

wydatków bieżących. Na realizację wydatków majątkowych zaplanowano w budżecie kwotę 

10.315.555,25 zł, co stanowi 23,57% ogółu planu. 

Skarbnik stwierdziła, że przyjęty na rok 2014 rok plan wydatków nie został przekroczony w 

żadnym dziale kwalifikacji budżetowej. 

Realizacja budżetu miasta zamknęła się nadwyżką w kwocie 1.409.486,15 zł. 
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Z wyemitowanych obligacji w kwocie 2.508.000,00 zł  spłacono raty zaciągniętych kredytów 

i pożyczek w kwocie 2.026.525,28 zł. 

 

Kolejno skarbnik oznajmiła, że zadłużenie Miasta Brzeziny na koniec 2014 roku wyniosło 

15.985.808,00 zł, tj. 41,23 % zrealizowanych dochodów. W 2013 roku zadłużenie wynosiło 

15.504.333,28 zł, tj. 42,02% dochodów zrealizowanych. W porównaniu do 2013 roku 

zadłużenie wzrosło o 481.474,72 zł, co wynika również z poz. I.1. Zobowiązania finansowe 

bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego.  

 

Następnie skarbnik miasta przedstawiła ogólny zarys sprawozdania finansowego, które 

stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie finansowe miasta Brzeziny obejmuje: 

 Bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

 Łączny bilans jednostki obejmujący dane wynikające z bilansów następujących 

samorządowych jednostek budżetowych: Urzędu Miasta Brzeziny, Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Brzezinach, Szkoły Podstawowej Nr 2 w Brzezinach, 

Gimnazjum w Brzezinach, Przedszkola Nr 1 w Brzezinach, Przedszkola Nr 3 w 

Brzezinach, Centrum Kultury Fizycznej w Brzezinach oraz Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Brzezinach. 

 Łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z jednostkowych 

rachunków zysków i strat w/w jednostek budżetowych. 

 Łączne zastawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z jednostkowych 

zastawień zmian w funduszu w/w jednostek budżetowych. 

 

Skarbnik zakomunikowała, że analizując bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego zwrócono uwagę na wystąpienie nadwyżki budżetu w kwocie 1.409.486,15 zł, 

podczas gdy w roku 2013 wystąpił deficyt budżetu w kwocie 105.938,83 zł.  

Stan środków pieniężnych na rachunku bankowym na koniec roku w kwocie 4.824.208,10 zł 

(w 2013 r. 2.946.264,62 zł) jest zgodny z potwierdzeniem salda otrzymanym z banku i 

Sprawozdaniu ST - o stanie środków na rachunku bankowym.   

W porównaniu do 2013 roku zadłużenie wzrosło jedynie o  481.474,72 zł, co wynika z poz. 

I.1. Zobowiązania finansowe bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego w kwocie 15.985.808,00 zł, tj. 41,23 % zrealizowanych dochodów. W 2013 

roku zadłużenie wynosiło 15.504.333,28 zł, tj. 42,02% dochodów zrealizowanych. 

Łączny rachunek zysków i strat na koniec 2014 roku wykazuje zysk netto w kwocie 

7.156.554,67 zł, który jest zgodny z wynikiem finansowym netto za rok 2014 wskazanym w 

łącznym  zestawieniu zmian w funduszu jednostki oraz w łącznym bilansie jednostki 

budżetowej i jest wyższy w porównaniu z 2013 rokiem o 408.833,58 zł (na koniec 2013 r. – 

6.747.721,09 zł).  

Zestawienie zmian w funduszu jednostki pełni rolę technicznego zestawienia obrotów na 

koncie „800” – Fundusz jednostki – na początek okresu (BO) wynosił 88.249.128,92 zł, a na 

koniec 2014 roku wynosi 91.896.960,52 zł i jest wyższy w porównaniu do 2013 roku o 

3.647.831,60 zł. 

Zachodzi także zgodność między łącznym bilansem jednostek budżetowych, a łącznym 

zestawieniem zmian w funduszu jednostki.  

Wartość majątku trwałego brutto, wykazana w Informacji o stanie mienia komunalnego, 

wyniosła na koniec 2014 roku 73.537.864,65 zł, tj. o 3.292.036,49 zł więcej niż na koniec 

roku 2013 – 70.245.828,16 zł, a dochody z majątku miasta w 2014 roku wyniosły 

1.162.044,38 zł. 

 

10.2. Przedstawienie uchwały Składu Orzekającego RIO w Łodzi w sprawie opinii dot. 
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sprawozdania Burmistrza Miasta Brzeziny z wykonania budżetu za 2014 rok. 
 

Skarbnik Grażyna Mela odczytała Uchwałę Nr III/120/2015 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 22 maja 2015 roku, w której zawarta jest 

pozytywna opinia dotycząca sprawozdania Burmistrza Miasta Brzeziny z wykonania budżetu 

za 2014 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. Skarbnik skonstatowała, że Skład 

Orzekający RIO nie oceniał celowości wykonania budżetu, co jest właściwością Rady. 

 

10. 3. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny dot. wykonania 

budżetu za 2014 rok. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Kędzia poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Tadeusza Klimczaka o odczytanie opinii komisji dot. wykonania budżetu za 2014 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak przytoczył treść opinii z dnia 2 

czerwca 2015 roku dot. sprawozdania z wykonania budżetu, która stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oświadczył, że działając w oparciu o art. 18a ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2013 r. poz. 594, poz. 645 i 

poz. 1318 oraz z 2014 r. poz. 379) oraz art. 270 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o 

finansach publicznych (Dz. U. z 2013 roku poz. 885, poz. 938 i poz. 1646 oraz z 2014 r. poz. 

379), po rozpatrzeniu: 

- sprawozdania z wykonania budżetu, 

- sprawozdania finansowego, 

- informacji o stanie mienia komunalnego, 

- opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 22 maja 2015 

roku (Uchwała Nr III/120/2015) Komisja Rewizyjna Rady Miasta Brzeziny postanowiła 

pozytywnie zaopiniować wykonanie budżetu za 2014 rok przez Burmistrza Miasta 

Brzeziny, biorąc pod uwagę realizację dochodów i wydatków na poziomie bardzo bliskim 

planu (dochody 96,49 % i wydatki 85,39%), realizację większości z zaplanowanych zadań 

oraz zachowanie przy wydatkowaniu środków zasad: legalności, celowości, gospodarności 

oraz rzetelności w gospodarowaniu środkami. Przy rozkładzie głosów: 3. - "za", 0 – 

"przeciw", 0 – "wstrzymujących się" (3. członków Komisji Rewizyjnej uczestniczyło 2 

czerwca 2015 r. w posiedzeniu komisji). 

 

10.4. Dyskusja 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Kędzia otworzył dyskusję. 

 

Radny Maciej Sysa zapytał skarbnik, ile wynosi zadłużenie miasta. 

 

Skarbnik Grażyna Mela odpowiedziała, że 15.985.808,00 zł. 

 

Radny Maciej Sysa, odwołując się do ulotki wyborczej z 2010, zwrócił uwagę, że jednym z 

celów było zmniejszenie zadłużenia miasta, wprowadzenie dyscypliny i kontroli finansów 

publicznych. Wyraził pogląd, że się to "nie udaje".  

 

Skarbnik wyjaśniła, że zadłużenie jest znacznie mniejsze.  
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Przewodniczący Rady zapytał o kolejne głosy w dyskusji. Udzielił głosu radnemu 

Zbigniewowi Bączyńskiemu. 

 

Radny Zbigniew Bączyński nadmienił, że słuszną okazała się decyzja ws. przekazania 

targowiska Towarzystwu Budownictwa Społecznego. Zaowocowała ona znaczącymi, choć 

nieoszałamiającymi dochodami. Są one z roku na rok porównywalne lub wyższe. Wyraził 

aprobatę dla tego działania burmistrza i Rady poprzedniej kadencji. Podkreślił, że realizacja 

budżetu jest dobra, biorąc pod uwagę wskaźniki. Zauważył, że można było poprawić 

wykonanie, konstatując, iż w poprzednich latach było ono wyższe, bowiem oscylowało na 

poziomie ponad 90%. Zapytał, czy ilość środków z funduszy państwowych (od Wojewody) 

wystarcza całkowicie na pokrycie zadań zleconych. Powiedział, że zazwyczaj środki 

przekazywane przez Wojewodę nie spełniają oczekiwań samorządów, które dla wyrównania 

wynagrodzeń dla pracowników urzędu stanu cywilnego, ewidencji ludności etc. muszą 

dopłacać z własnych środków.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu skarbnik, która odpowiedziała, że dotacja od Wojewody 

nigdy nie zabezpiecza wydatków na te cele. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy są podejmowane działania mające na celu poprawę 

struktury wydatków na wspomniane zadania, czy łożymy na nie z własnych środków. Ocenił, 

że jest to proces marginalizacji samorządów, na które nakłada się zadania a nie idą za tym 

pieniądze. Zaproponował stworzenie wspólnego frontu w tej sprawie. Apelował, by nie 

oszczędzać na wynagrodzeniach pracowników.  

 

Burmistrz odpowiedział, że "front", o którym mówi radny, istnieje od 10 lat – organizacje 

związkowe i korporacje samorządowe wyraźnie artykułują ten problem. Nadmienił, że nie 

czekamy na pomoc rządu, a radzimy sobie na bazie własnych środków. Powiedział, że 

weźmie pod uwagę sugestie radnego Zbigniewa Bączyńskiego. Zaznaczył, że na chwilę 

obecną ilość środków przekazanych przez rząd jest niewystarczająca do tego, by godnie 

wynagrodzić pracowników.  

 

Radny Zbigniew Bączyński odniósł się do realizacji zadań przez administrację samorządową, 

stwierdzając, że byłaby ona na wyższym poziomie, gdyby podnieść wynagrodzenia. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są kolejne głosy w dyskusji. Nie stwierdził uwag, wobec 

czego poprosił skarbnik o odczytanie projektu uchwały. 

 

10.5. Głosowanie nad projektem uchwały ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Brzeziny za rok 2014. 

 

Skarbnik miasta Grażyna Mela odczytała projekt uchwały. W załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do kształtu uchwały. 

 

Radny Zbigniew Bączyński spostrzegł, że przy ustawie o finansach publicznych należy 

umieścić publikator pod pozycją 238. 

 

Skarbnik potwierdziła. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radny proponuje zmianę w uchwale. 
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Radny Zbigniew Bączyński odpowiedział, że skoro skarbnik uznała poprawkę, to nie ma 

takiej potrzeby. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

11. radnych opowiedziało się "za", 1. radny był "przeciw", 1. radny nie brał udziału w 

głosowaniu. 

 

W tym momencie obrad przybył radny Jakub Piątkowski. 

 

11. Informacja nt. stanu i zmian mienia komunalnego miasta Brzeziny za 2014 rok. 

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Infrastruktury i Mienia Monika Kuźmicka – Szczech przedłożyła 

Radzie przedmiotową informację.  

 

 

I. Dane o zmianach w stanie mienia komunalnego na dzień 31.12. 2014 r. ( art. 267 ust.1 pkt 3  lit. 

c ustawy o finansach publicznych) 

 

 1. Zamiana działek: 2 działki o pow. 5718 m. kw. zbyte za 229 400 zł.,  4 działki o pow. 5718 m. 

kw. nabyte za 272.307 zł. 

 

2. Nabycie działek na własność Miasta Brzeziny: 2 działki o pow. 2351,97 m.kw. o wartości 

40.717 zł. 

 

3. Działki wydzielone pod drogi publiczne, które na mocy prawa przeszły na własność Miasta : 3 

działki o pow.341 m. kw. 

 

4. Komunalizacja: 7 działek o łącznej pow. 14.702 m. kw. 

 

5. Przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości: 10 działek 

o  łącznej pow. 6488 m. kw. 

 

6. Podziały geodezyjne działek stanowiących własność Miasta : 1 działka przy ul. Modrzewskiego 

o pow. 4206 m. kw. 

 

7. Aport na rzecz spółki PEC: 1 działka o pow. 2.778 m. kw. przy ul. Sportowej. o wartości 

178.800 zł. 

 

8. Określenie wartości nieruchomości: 10 działek o łącznej wartości 509.386 zł. 

 

9. Ustanowienie hipoteki na 10 nieruchomościach. Kwota hipoteki łącznie 158.828,02 zł. 

 

10. Wykreślenie hipoteki: 3 działki o kwocie hipoteki 11.765,80 zł.  

 

II. Udziały w spółkach, akcje, hipoteki: 

 

Udziały Miasta  w spółkach i akcje: 

 



 20 

1. PEC 6694 udziały po 500 zł. o wartości 3.347.000 zł., 

 

2. ZUK 16.459 udziałów po 1000 zł. o wartości 16.459.000 zł., 

 

3.  TBS 15.260 udziałów po 500 zł. o wartości 7.630.000 zł. 

 

Hipoteki: 58 pozycji na łączną wartość  1.013 080,80 zł. 

 

 

III. Łączne dochody z majątku: 

 

Dzierżawa – 193.493,94 zł. 

Najem       -  482.209,46 zł. 

Wieczyste użytkowanie gruntów – 123.617,60 zł. 

Sprzedaż mienia – 243.965,60 zł. 

Przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości -99.286 zł. 

Opłata adiacencka -19.471,78 zł. 

 

IV. Dane dot. praw własności Miasta  Brzeziny: 

 

1. Działki gruntu stanowiące własność Miasta  (z drogami) 14.931 055,37 zł. 

2. Nieruchomości stanowiące własność Miasta   oddane w dzierżawę -13.000,00 zł. 

3. Nieruchomości stanowiące własność Miasta  oddane w użytkowanie wieczyste – 7.149 329,68 zł. 

4.  Nieruchomości oddane w użytkowanie – 2.358.420,00zł. 

5. Nieruchomości oddane w trwały zarząd – 518.020,00 zł. 

 

Nieruchomości o nieuregulowanym stanie prawnym pozostające w posiadaniu Miasta  od 1990 r. – 9 

nieruchomości ( 75 lokali) o pow. lokali 2.881,82 m. kw. na powierzchni działki 15.065 m .kw. 

 

Wartość środków trwałych należących do Miasta  - 51.444 479,60 zł.  

w tym: 

1. Budynki i lokale – 15.431 695,02 zł. 

2. Obiekty inżynierii lądowej i wodnej, w tym drogi -33.167.109,95 zł. 

3. Kotły i maszyny energetyczne 40.302,77 zł. 

4. Maszyny, urządzenia i aparaty ogólnego stosowania – 711.914,48 zł. 

5. Specjalistyczne maszyny, urządzenia i aparaty – 422.573,00 zł. 

6. Urządzenia techniczne – 223.453,46zł. 

7. Środki transportu – 1.196 953,00zł. 

8. Narzędzia, przyrządy, ruchomości i wyposażenie – 250.477,92 zł. 

 

W podsumowaniu informacji naczelnik Wydziału RI powiedziała, że wartość majątku trwałego 

brutto wyniosła na koniec 2014 r. 73.537 865 zł, tj. o 3.292 036 zł. więcej niż na koniec 2013 r., a 

dochody z majątku Miasta wyniosły w 2014 r. 1.162 044 zł. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub zapytania do przedstawionej informacji? 

Brak było głosów w dyskusji. 

 

Naczelnik Wydziału RI powiedziała, że informacja powyższa była przed dzisiejszą sesją 

przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansowo – Budżetowej oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego. W/w komisje po przeprowadzonej dyskusji zaopiniowały ją 
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pozytywnie. 

 

 

12. Procedura udzielania absolutorium Burmistrzowi Miasta  Brzeziny za 2014 rok 

 

12.1  Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miasta  Brzeziny w sprawie 

udzielenia absolutorium za 2014 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak przedstawił uchwałę Komisji z dnia 2 

czerwca 2015 r. Brzmi ona następująco: 

Działając  w oparciu o art. 18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( 

Dz.U. z 2013 r. poz.594, poz. 645, i poz. 1318 oraz z 2014 r. poz. 379) oraz art. 270 ust. 2 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. finansach publicznych (Dz. U. z 2013 r. poz. 885, poz.938 i 

poz. 1646 oraz z 2014 r. poz. 379), po rozpatrzeniu: sprawozdania z wykonania budżetu, 

sprawozdania finansowego, informacji o stanie mienia komunalnego, opinii Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 22 maja 2015 roku ( Uchwała 

Nr III/120/2015) Komisja Rewizyjna Rady Miasta  Brzeziny wnioskuje o udzielenie 

absolutorium dla burmistrza Miasta  Brzeziny za 2014 rok. 

Odczytał następnie uzasadnienie uchwały, które brzmi:  

„Po rozpoznaniu przedstawionych sprawozdań Komisja Rewizyjna Rady Miasta  Brzeziny 

postanowiła pozytywnie zaopiniować wykonanie budżetu za 2014 rok przez Burmistrza 

Miasta  Brzeziny, biorąc pod uwagę realizację dochodów i wydatków na poziomie bardzo 

bliskim planu, realizację większości z zaplanowanych zadań przy wydatkowaniu środków z 

zasadami legalności, celowości, gospodarności oraz rzetelności w gospodarowaniu 

środkami.” 

Poinformował, że Uchwałę podpisało trzech członków Komisji Rewizyjnej, spośród pięciu. 

Dwoje członków Komisji było nieobecnych: jeden -  z powodu wyjazdu do sanatorium i drugi 

- z powodu ważnych przyczyn związanych z pracą zawodową. 

 

12.2  Przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi ws. opinii dot. wniosku Komisji Rewizyjnej ws. absolutorium za 2014 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak przedstawił opinię Składu 

Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 8 czerwca 2015 r.( Uchwała Nr III/155/2015) w sprawie 

opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta  Brzeziny w sprawie 

absolutorium za 2014 rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

12.3 Dyskusja 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania, czy uwagi do obecnego punktu obrad. 

Nie stwierdzono zgłoszeń. 

 

12.4  Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta  Brzeziny za 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały o udzieleniu absolutorium za 2014 rok a 

następnie zapytał, czy radni mają uwagi do kształtu uchwały. 

 

Radny Zbigniew Bączyński oświadczył, że po konsultacji z obsługą prawną Urzędu Miasta 

wycofuje swój wniosek dot. dodania w poprzednio procedowanej uchwale ws. zatwierdzenia 
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sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Brzeziny za 

rok 2014. Zmiana ta jeszcze nie obowiązuje, ma wejść w życie z dniem 1 lipca 2015 r. 

 

Zaproponował poprawkę w projekcie uchwały ws. udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Brzeziny za rok 2014. Zmiana ma polegać na zastąpieniu spójnika "oraz" w drugim 

wersie tekstu paragrafu nr 1 przecinkiem, a przecinka w trzecim wersie tekstu tego samego 

paragrafu - spójnikiem "oraz".  

 

Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za proponowaną zmianą. 

 

13. radnych opowiedziało się jednogłośnie "za". 

 

Następnie przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą i poprosił o 

jego przegłosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13. radnych, z których 12. było “za”, 1 głos był “przeciw”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność uchwały i złożył burmistrzowi gratulacje za 

otrzymanie absolutorium za 2014 rok. Burmistrz otrzymał oklaski i wiązankę kwiatów. 

Kwiaty przekazał skarbnik Grażynie Meli w podziękowaniu za owocną współpracę. 

Podziękował także  radnym i najbliższym współpracownikom. Powiedział, że w roku 

obecnym i latach następnych czekają samorząd naszego miasta nowe zadania wynikające 

m.in. z konieczności usuwania skutków  kwietniowego kataklizmu, jaki dotknął nasze miasto 

i jego infrastrukturę. 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że jest pod wrażeniem, iż dokumenty dotyczące 

realizacji budżetu miasta  Brzeziny za 2014 r. i wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

burmistrzowi absolutorium zostały załatwione przez Skład Orzekający RIO w błyskawicznym 

tempie. Powiedział, że jest to godne podziwu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę w obradach Rady. 

 

13.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

13.1) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2015 rok 

 

Skarbnik Grażyna Mela przedstawiła propozycje zmian w budżecie miasta  wraz ze złożoną 

autopoprawką - w załączeniu. 

Dochody zwiększają się o 919.175 zł, w tym o 890.775 zł. z dotacji celowych otrzymanych z 

budżetu państwa na inwestycje, o 9 tys. zł z tytułu wpływów z różnych dochodów oraz o 13 

tys. zł. z tytułu wpływów z innych lokalnych opłat. Jednocześnie  dochody ulegają 

zmniejszeniu o 13 tys. zł. z tytułu podatku od spadków  i darowizn. 

Wydatki budżetowe  ulegają zwiększeniu o 1.056.175 zł. w tym o 767.375 zł  z tytułu 

usuwania klęsk żywiołowych, o 147 tys. zł na drogach publicznych, o 10 tys. zł z tytułu 

dotacji dla Państwowej Straży Pożarnej, o 13.400 zł w dziale oświata i wychowanie(w tym 

6.400 dla szkół podstawowych i 7.000 dla przedszkoli), o 115 tys. zł w dziale gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska (80.000 w gospodarce ściekowej, o 25 tys. zł w gospodarce 

odpadami i o 10 tys. zł w utrzymaniu zieleni miejskiej) a także o 3.400 zł. zwiększenia dotacji 

na zadania bieżące biblioteki. Zmniejszenia wydatków zaplanowano o 150 tys. zł w dziale 

transport i łączność w zakresie własnych inwestycji na publicznych drogach gminnych. 
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się do dyskusji. 

 

Radny Tadeusz Barucki chciałby uzyskać wgląd do dokumentacji rzeczowo – finansowej  

inwestycji budowa farmy fotowoltaicznej. Wg. niego okres gwarancji na panele słoneczne 

wynosi 15 lat, a dopiero po 14 latach użytkowania można liczyć na pojawienie się zysków. 

Jego zdaniem świadczy to o nieopłacalności tej inwestycji. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że przy dotacji w wysokości 80 - 85% okres zwrotu nakładów wynosi 3 – 

4 lata. Zaprosił radnego do obejrzenia dokumentacji. 

 

Radny Tadeusz. Barucki powiedział, że gmina nie może sprzedawać energii, bo ma zakaz 

prowadzenia działalności gospodarczej. Takie są obecnie obowiązujące przepisy. Może 

produkować energię wyłącznie na potrzeby własne. 

 

Burmistrz powiedział, że są nowe regulacje prawne dot. energii odnawialnej przewidujące 

możliwość a nawet obowiązek odsprzedaży nadwyżek wytworzonej energii. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że może służyć przykładami gmin, które borykają się z 

problemami finansowymi, właśnie z powodu ponoszonych strat na omawianej działalności,  

produkując energię tylko na potrzeby własne. Oświadczył, że skoro nie ma pewności co do 

opłacalności inwestycji w zakresie farmy fotowoltaicznej oraz w wyniku jego sprzeciwu w 

stosunku do projektu „zaginionego miasta ”, które to zadania znajdują się ciągle w planie tego 

roku, nie może głosować za zmianami w budżecie na 2015 rok. 

 

Burmistrz  jest zdania, że skoro jesteśmy przygotowani do wdrożenia projektu 

fotowoltaicznego, to nie widzi potrzeby z niego rezygnować już na wstępie. Jest to 

przedsionek do nowoczesności i samowystarczalności energetycznej miasta .  Projekt „Smart 

City” w połączeniu z projektem zrównoważonego transportu publicznego, są to 2 

najnowocześniejsze projekty Łódzkiego Obszaru Metropolitarnego. Możemy być jednym z 

pierwszych samorządów polskich w dziedzinie przekształceń gospodarczych opartych o 

nowoczesne technologie. 

 

Radny Tadeusz Barucki w polemice z burmistrzem posiłkował się przykładem gminy 

Wierzchosławice, która w przeciągu 3 lat produkcji energii fotowoltaicznej na potrzeby 

własne „dorobiła się” 900 tys. zł. strat i stoi na krawędzi bankructwa właśnie jako jeden z 

pionierów fotowoltaiki. 

 

Burmistrz zaproponował obejrzenie farm fotowoltaicznych z udziałem specjalistów z 

Politechniki Łódzkiej. Można  przekonać się na miejscu jak to funkcjonuje w praktyce. 

Burmistrz przypuszcza, że w przypadku opisanym przez radnego, strata może być wynikiem 

otrzymania dotacji na niskim poziomie albo wysokich odpisów amortyzacji. 

 

Radny Jakub Piątkowski nawiązując do proponowanej wizyty studyjnej zauważył, że nigdzie 

w Polsce nie spotkał się z akumulacją energii pochodzącej z ogniw fotowoltaicznych. Jest to 

eksperyment. A wiadomo, ze eksperymenty mają duży stopień niepewności. Jego zdaniem, 

należałoby być ostrożnym i ocenić margines ryzyka, poza który nie powinno się angażować w 

niepewne projekty. 

 

Burmistrz odpowiedział, że w naszych założeniach są trzy rodzaje akumulatorów energii. 
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Kończąc przekonywał radnych, że odnawialne źródła energii to nie jest nic strasznego, czego 

powinniśmy się bać. Przykłady zastosowań OZE w krajach zachodnich pokazują, że jest to 

kierunek zmian i nasza przyszłość. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk apelowała do burmistrza  o rozwagę i ostrożność 

w projektowaniu rozwoju gospodarki miasta ,  opartej na ryzykownych technologiach. 

 

Burmistrz odpowiedział, że wejście na drogę innowacyjnego rozwoju wymaga przygotowania 

środków na dokumentację techniczną. Jego zdaniem warto jest ponieść ryzyko skierowania 

rozwoju miasta  na nowoczesne tory, bo taka jest przyszłość samorządu. Mamy zapewnione 

środki z ZIT-u, jesteśmy właściwie przygotowani do  wykorzystania pierwszego elementu 

spośród trzech istniejących wartych łącznie 20 mln. zł. 

 

Radny Maciej Sysa zapytał na jaki cel zostanie przekazana kwota w wysokości 5 tys. zł. z 

przebudowy ciągu  dróg Skłodowskiej, Kilińskiego? 

 

Skarbnik Grażyna Mela wyjaśniła, że powstała oszczędność po konkretnym przetargu 

zostanie wykorzystana także na remonty dróg w dziale 600. 

 

Radny Grzegorz Maślanko zapytał o przeznaczenie 10 tys. zł. na domek narzędziowy. Pytał, 

czy ten obiekt będzie właściwie zabezpieczony przed kradzieżą lub zniszczeniem i czy 

postawienie tego domku wymaga zgody na budowę?  

 

Burmistrz wyjaśnił, że zamówiliśmy drewniany domek na podręczne wyposażenie przystani 

kajakowej na stawie w parku miejskim. Nie wymaga specjalnego pozwolenia na budowę, 

jedynie uzgodnienia z konserwatorem zabytków. Postawiony zostanie w oparciu o zgłoszenie 

do powiatowego inspektora budownictwa. Domek będzie stał na terenie monitorowanym. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy domek narzędziowy będzie wykonany z materiałów 

niepalnych? Burmistrz wyjaśnił, że jest to domek drewniany, a więc palny. Drugie zapytanie 

radnego dotyczyło remontu Przedszkola Nr 3. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że wystąpiło opóźnienie w konkursie o środki na ten cel o ok. pół roku. 

 

Radny Zbigniew Bączyński poprosił burmistrza o bieżące informowanie na każdej sesji o 

stanie remontu budynku Przedszkola Nr 3. 

 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję dot. zmian w budżecie i poprosił skarbnik o 

odczytanie tekstu projektu uchwały, następnie przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 

 

Na sali obrad znajdowało się 12 radnych. 

Głosy „za” – 8, głosy „przeciw” – 2, wstrzymało się od głosu – 2. 

 

13.2) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na II półrocze 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady  zapoznał obecnych z projektem planu pracy Rady Miasta  na 2 

półrocze b.r. Zapytał, czy są uwagi do tego projektu? 

 

Radny Zbigniew Bączyński poprosił o uzupełnienie planu Rady Miasta  w październiku w 

kolumnie 3 o słowo „Wojewoda” (chodzi o informację dot. oświadczeń majątkowych). 
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Zaproponował dodać do planu pracy Rady także w październiku punktu dot. oceny realizacji 

planu rozwoju energetyki miejskiej przyjętego na lata 2005 - 2015, ponieważ jak uzasadnił, 

ustawa Prawo energetyczne obliguje samorządy do okresowej oceny wdrażania tych planów. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego pod głosowanie, wniosek uzyskał jednogłośne 

poparcie 13 radnych, a następnie poddał pod głosowanie plan pracy Rady na II półrocze 2015 

r. wraz z przegłosowaną poprawką. 

Projekt uchwały uzyskał jednogłośne poparcie 13 radnych. 

 

13.3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na II 

półrocze 2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak, zanim przedstawił projekt planu 

pracy Komisji, powiedział, że realizując przepisy o kontrolnej funkcji Rady, chciałby, aby 

Komisja Rewizyjna zajęła się w II półroczu 2015 r. następującym  tematami: 

- kontrolą zasadności zagranicznych wyjazdów służbowych burmistrza i radnych za okres VI 

i VII kadencji oraz efektów tych wyjazdów dla miasta  i mieszkańców, 

- wyjaśnieniem do końca skargi jak określił „tajemniczej Nikoli Tkaczyk”, 

- realizacją budżetu obywatelskiego za 2014 r., 

- realizacją zamówień na roboty komunalne dla Spółdzielni Socjalnej, 

- wydatkami na obchody Dni Brzezin w b. r., 

- realizacją inwestycji miejskich o wartości powyżej 100 tys. zł., 

- kontrolą porządku, ładu i estetyki miasta . 

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że nie planował zadań dla Komisji w lipcu, z uwagi na 

okres wakacyjny Rady. W tym miejscu  zareagował burmistrz mówiąc, że jednak w lipcu 

przewiduje potrzebę zwołania posiedzenia nadzwyczajnego w związku z pilnymi 

formalnościami dot. dotacji na usuwanie skutków powodziowych.   

 

Radny Maciej Sysa dziwił się, że Komisja Rewizyjna zatwierdziła już wykonanie budżetu za 

2014 r. przy udzielaniu absolutorium, a teraz chce wracać i kontrolować sprawy po raz drugi. 

 

Zbigniew Bączyński był zdania, że sprawy z ubiegłej kadencji są poza właściwością obecnej 

Komisji Rewizyjnej, ponieważ  wskutek procedury absolutoryjnej  zakończono pozytywnie 

podsumowanie lat ubiegłych. Proponował, aby zająć się kontrolami z bieżącej kadencji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że jest innego zdania. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie można zabronić Komisji sprawdzania dokumentów 

za ubiegłą kadencję. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag do 

przedstawionego projektu uchwały. Poddany głosowaniu projekt uchwały osiągnął 

następujący wynik: 

Głosy „za” 11, „przeciw”- 1, wstrzymało się – 1. 

 

13.4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny              

na I półrocze 2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Jakub Piątkowski przedstawił propozycję zadań, którymi Komisja 

zamierza się zająć w II półroczu 2015r. Odczytał propozycje – w załączeniu. 
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Radny Zbigniew Bączyński zauważył, że Komisja Finansowo – Budżetowa i Komisja 

Rewizyjna dublują się, chcąc zajmować się oceną działalności Centrum Promocji i Kultury za 

I półrocze 2015 r. Wnioskował, aby obie  komisje doszły do porozumienia w tej sprawie. 

 

Po odczytaniu tekstu projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

Spośród 13 obecnych radnych na sali obrad 12 radnych głosowało „za”, 1 radny nie 

uczestniczył w głosowaniu.  

 

13.5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta 

Brzeziny na II półrocze 2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Maślanko zaprezentował  

propozycje tematów planowanych na II półrocze 2015 r. Poinformował, że w porozumieniu z 

Komisją Rewizyjną wspólnie przyjrzą się realizacją inwestycji miejskich.. Odczytał projekt 

uchwały, który przewodniczący Rady poddał głosowaniu po upewnieniu się, że radni nie mają 

do niego uwag. 

 

Wynik głosowania: 

Głosy „za” 12, wstrzymało się – 1. 

 

13.6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny                 

na II półrocze 2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak zaprezentował projekt zadań, 

jakie Komisja zamierza zrealizować w II półroczu 2015 r. – w załączeniu 

 

W dyskusji radny Tadeusz Barucki skrytykował przedstawiony plan zadań, uznając, że w tych 

propozycjach brak jest spraw społecznych. Nie ma w tym planie ani spraw MOPS, 

bezdomnych, spraw ochrony zdrowia. Jego zdaniem kol. Szymczak nie czuje tematyki pracy 

Komisji i podjął się pracy, tylko po to, aby objąć stanowisko przewodniczącego komisji. 

 

W tym miejscu burmistrz bronił Daniela Szymczaka mówiąc, że właśnie jest specjalistą od 

spraw społecznych. 

 

Przewodniczący Rady zauważył, że przedmiotowa komisja liczy doświadczonych radnych i 

wszyscy jej członkowie byli świadomi propozycji planu pracy, tak więc nie tylko kol. 

Szymczak odpowiada za ten stan rzeczy. 

 

Radny Tadeusz Barucki poprosił przewodniczącego Rady, aby nie tłumaczył 

przewodniczącego Komisji, bo powinien być świadomy, co przedstawia Radzie do 

uchwalenia. 

 

Radny Tadeusz Klimczak zapytał, kto jest członkiem tej Komisji i Daniel Szymczak 

wymienił, że oprócz niego są: Zbigniew Bączyński, Andrzej Kurczewski, Maciej Sysa, 

Przemysław Maślanko i Jakub Piątkowski. 

 

Przewodniczący Komisji bronił się tym, że może zbyt ogólnikowo w oparciu o ramowy plan 

pracy przedstawił poszczególne tematy  bez wyjaśnienia, że np. analiza prowizorium 

budżetowego dotyczy spraw społecznych. Wyjaśnił ponadto, że można traktować elastycznie 
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plan pracy i uzupełnić go w trakcie półrocza. 

 

Radny Maciej Sysa zauważył brak w planie pracy Komisji tematyki związanej z 

bezpieczeństwem mieszkańców i tematyką p.poż. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk zaproponowała, aby Komisja zebrała się i jeszcze 

w dniu dzisiejszym uzupełniła projekt swoich tematów na II półrocze b.r. 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że plan pracy przedstawiony przez  

przewodniczącego Komisji jest bardzo skromny. Zauważył, ze w październiku Rada powinna 

ocenić stan przygotowań miasta  do okresu zimowego a w zadaniach Komisji  nie ma 

odzwierciedlenia tego  tematu. Radny powiedział, że przewodniczący komisji nie może 

swobodnie rozszerzać planu pracy, gdyż tematyka  pracy komisji jest uchwalana przez Radę. 

Zaproponował, aby Komisja  w lipcu, czy sierpniu  zebrała się i dokonała uzupełnień. W 

takim stanie uważa, że plan pracy Komisji nie nadaje się do uchwalenia i wnioskuje o 

formalne zdjęcie tego punktu z porządku obrad.    

 

W głosowaniu wniosek uzyskał poparcie 9 radnych, przy 3 wstrzymujących się. 

 

11.7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta 

Brzeziny na II półrocze 2015 r. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko zaprezentował 

propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2015 r. Wyjaśnił, że w stosunku do 

przekazanego radnym projektu planu pracy, który jest właściwie tylko matrycą, należało plan 

przystosować do specyfiki komisji opierając się zarówno o plan pracy Rady Miasta  jak i 

bieżące potrzeby danej komisji. Dlatego też uzupełnione zostały zapisy zadań Komisji na 

sierpień i październik. W sierpniu przedstawiona będzie informacja dot. nadania stopnia 

awansu zawodowego nauczycielom mianowanym a w październiku omówimy przygotowanie 

do zimy 2015/2016 placówek oświaty, wychowania, kultury i sportu. 

 

Ponieważ nie było dyskusji dot. planu pracy tej komisji, przewodniczący zaproponował, aby 

przyjąć uchwałę w drodze głosowania. 

 

Głosowało 12 radnych „za”, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

 

13.8) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalu i Domu Pomocy Społecznej 

w Brzezinach 

 

Sekretarz miasta  Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały dot. utworzenia 2 

odrębnych obwodów głosowania w ogłoszonym na 6 września 2015 r. referendum 

ogólnokrajowym: w Domu Pomocy Społecznej (Nr 8) i Powiatowym Centrum Zdrowia (Nr 

9) - w załączeniu. 

 

W głosowaniu uchwalono jednogłośnie 11 głosami przedmiotową uchwałę. 

 

13.9) udzielenia dotacji na sfinansowanie robót budowlanych i prac konserwatorskich 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
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Naczelnik Wydziału Rozwoju, Infrastruktury i Mienia  Monika Kuźmicka Szczech 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu miasta   

na sfinansowanie robót budowlanych i prac konserwatorskich  przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków – Kościoła pod wezwaniem Podwyższenia Św. Krzyża przy ul. Kościuszki. 

Wniosek złożył proboszcz  parafii Bogumił Walczak. Poinformowała, ze złożono jeszcze 2 

inne wnioski, których nie wzięto pod uwagę z powodu zbyt wysokich propozycji 

finansowych. Następnie odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący poprosił o dyskusję. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał kto jeszcze składał wnioski o dotację. 

Naczelnik Wydz. RI poinformowała, że są to: klasztor Sióstr Bernardynek przy ul. 

Kościuszki, które wnioskowały o dotację w wysokości 80 tys. zł. oraz Wspólnota 

Mieszkaniowa  z ul. Staszica 1. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy w ramach przyznanej dotacji parafia nie mogłaby 

wyremontować zabytkowej studni św. Jana Nepomucena? 

 

Naczelnik Wydz. RI wyjaśniła, że studnia św. Jana nie jest zabytkiem wpisanym do rejestru 

zabytków, dlatego nie można sfinansować remontu studni. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk  zaproponowała, aby studnię św. Jana 

Nepomucena wpisać do rejestru zabytków miasta  Brzeziny. 

 

Radny Zbigniew Bączyński poinformował, że św. Jan Nepomucen jest patronem chroniącym 

przed powodziami, co wzbudziło wesołość na sali obrad w kontekście kwietniowej powodzi. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Wynik głosowania: jednogłośnie „za” 11 radnych. 

 

14. Sprostowanie protokołu Nr VII/N/2015 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że radni otrzymali na piśmie projekt sprostowania protokołu 

VII sesji dotyczący prawidłowości wyboru radnego Tadeusza Klimczaka na 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Prawidłowość wyboru podważył radny Zbigniew 

Bączyński, uważając, że dysponent porządku obrad VII sesji nadzwyczajnej - burmistrz 

Marcin Pluta nie wypowiedział się co do zmiany porządku obrad tej sesji umożliwiającej 

zmianę na funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Powiedział, że radny Zbigniew  

Bączyński myli się, że burmistrz nie wyraził zgody na zmianę porządku tej sesji, ponieważ 

fakt jest inny. 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że ma wątpliwości w tej sprawie, gdyż nie usłyszał, 

by burmistrz wyraził zgodę na zmianę porządku obrad. Głosuje się albo poprzez podniesienie 

ręki albo głosem, ale nie potaknięciem.  

 

Burmistrz zabierając w tej sprawie głos potwierdził, że wyraził zgodę świadomie i domysły 

pana radnego są daleko idące i nie  są na miejscu. 

 

Przewodniczący Rady podał przykłady wcześniejszego uzupełniania lub prostowania zapisu 
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protokołu sesji Rady. 

 

Mecenas Agnieszka Piwek wyjaśniła, że wspólnie z mec. Marzeną  Warpechowską 

odsłuchały zapis dźwiękowy z sesji oraz obejrzały zapis obrazu i konfrontując je z zapisem 

papierowym sesji uważają, że należy dokonać uszczegółowienia w protokole, gdyż wersja 

przyjęta nie odzwierciedlała wiernie rzeczywistości. Wątpliwości należy więc usunąć i 

ogłosić sprostowanie w  BIP. Wg niej zgoda burmistrza na zmianę porządku sesji była, co 

zresztą dzisiaj potwierdził. 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że ma dyskomfort w tej sprawie, gdyż wie jak było 

rzeczywiście, po prostu pilnował procedury i wie, że ma w tym przypadku rację.. 

 

Przewodniczący Rady uznał, że dyskusja została wyczerpana w tej sprawie i poprosiło 

przegłosowanie sprostowania protokołu VII sesji Rady Miasta. 

 

Spośród 12 radnych głosowało: 

„za” 10 radnych,  „przeciw” – 2 radnych. 15.  

 

15. Wolne wnioski i sprawy różne 

 

Burmistrz Marcin Pluta poinformował, że przyjął interwencję  mieszkanki z ul. Spacerowej 

żądającej wycofania zmian organizacyjnych ruchu drogowego na tej ulicy. Pani  Alina 

Piotrowska, która jest dzisiaj obecna na sesji uzasadniała, że wprowadzony jeden kierunek 

ruchu drogowego z powodu kursowania linii nr 90 MPK i wprowadzenie zakazu 

zatrzymywania się i postoju uniemożliwiają prowadzenie działalności gospodarczej, 

ponieważ nie ma możliwości zatrzymywania się samochodów dostawczych zaopatrujących 

punkty sprzedaży i aut klientów, którzy do tej pory mieli możliwość odbierania towarów ze 

sklepów. Burmistrz uzasadniał wprowadzenie nowych zasad ruchu na ul. Spacerowej 

koniecznością przejazdu autobusów MPK, co zostało uzgodnione zarówno z policją jak i 

Zarządem Dróg Krajowych Oddział w Łodzi.  

Mieszkanka ul. Kościuszki p. Alina Piotrowska wyjaśniła, że przy ul. Spacerowej posiada 

lokale wynajmowane na prowadzenie działalności gospodarczej. Zmiany w organizacji ruchu 

na ul. Spacerowej, zwłaszcza zakaz zatrzymywania się, skutkują niemożliwością 

podjeżdżania samochodów dostarczających towary jak i klientom  robiącym zakupy. W 

pobliżu nie ma żadnego parkingu. Zagraża to rezygnacją wynajmujących lokale, odejściem 

klientów i  zamknięciem działalności, co podważa egzystencję jej rodziny. Żąda więc 

cofnięcia wprowadzonych zmian ruchu drogowego. Proponowała też, aby MPK  nie używała 

do przewozu tą linią  autobusów przegubowych, tylko tzw. solówki, bo aż tylu chętnych nie 

ma do przejazdu tą linią, po co wozić powietrze, ponadto autobus przegubowy ma trudności 

ze skrętem w wąską ulicę Spacerową. 

 

W podobnym tonie wypowiadała się p. Katarzyna Korzębska prowadząca działalność 

handlową w wynajmowanym od p. Piotrowskiej lokalu przy ul. Spacerowej. Obawia się, że 

będzie musiała zrezygnować z działalności z powodu braku kupujących, którzy nie będą 

mogli zatrzymać samochodu w pobliżu sklepu. Odniosła się do możliwego parkowania 

samochodów  po prawej stronie ul. Spacerowej, tam, gdzie tradycyjnie parkują samochody. 

Powiedziała, że jest to działka prywatna, której właściciel może w każdym momencie 

zabronić stawiania tam pojazdów, lub po prostu ogrodzi teren. Wyjściem byłoby wykupienie 

części tej działki przez miasto na urządzenie parkingu. 
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Burmistrz  powiedział, że można przychylić się do propozycji możliwości parkowania na ul. 

Spacerowej w określonych godzinach. 

 

P. Alina Piotrowska powiedziała, że Zarząd Dróg Krajowych nie zgadza się na czasowe 

ograniczenia zatrzymywania się na ul. Spacerowej. 

 

Burmistrz przeprosił, że nie będzie mógł nadal uczestniczyć w sesji Rady z powodu wyjazdu 

na umówione spotkanie w Łodzi. Upoważnił inspektora Radosława Pykę z Wydz. Spraw 

Społecznych do udzielania informacji w sprawie organizacji ruchu  i kursowania autobusów 

MPK. 

 

Inspektor Radosław Pyka odpowiedział na pytanie p. Aliny Piotrowskiej, że to nie Zarząd 

Dróg Krajowych, tylko burmistrz miasta  jest odpowiedzialny za swoje drogi.  

 

Padło pytanie p. Korzębskiej, czy możliwe jest wprowadzenie  parkowania na chodniku przy 

ul. Spacerowej?  

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Infrastruktury i Mienia Monika Kuźmicka Szczech podała, 

jakie warunki musi spełniać chodnik, aby można na nim się zatrzymać. Jest to pozostawienie 

wolnej przestrzeni dla pieszych o szerokości 150 cm. Tych warunków chodnik przy ul. 

Spacerowej nie spełnia. 

 

Potwierdził to radny Zbigniew Bączyński – muszą być wolne dla pieszych co najmniej 3 

płyty chodnikowe o szer. 150 cm łącznie. 

 

Radny Jakub Piątkowski zaproponował, aby ten jednostkowy przypadek przekazać do 

rozpatrzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Maślanko powiedział, że 

Komisja  musiałaby zasięgnąć informacji z Wydziału RI o możliwości pozyskania terenu na 

parking w tym rejonie miasta. 

 

O głos poprosiła mieszkanka ul. Słowackiego p. Krystyna Kejna z zapytaniem, czy może 

złożyć  swoje wystąpienie na piśmie i czy otrzyma odpowiedź na zawarte w piśmie kwestie. 

 

Przewodniczący Rady  powiedział, że jest taka możliwość.                                       

Poinformował następnie, że nadzór prawny Wojewody podważył legalność  uchwały  Rady 

Miasta  Nr X/59/2015 z 28 maja 2015 r. w sprawie regulaminu porządku na terenie miasta  

Brzeziny i przygotowywana jest odpowiedź w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Maślanko zaproponował 

uchylenie przez Radę zakwestionowanej uchwały. W okresie jesiennym zostaną rozpoczęte 

prace nad zmianami w regulaminie odbioru odpadów z niezamieszkanych posesji, także  

zmieniać będziemy zasady dostarczania ścieków komunalnych i przemysłowych do 

oczyszczalni. Rada Miasta  mogłaby rozpatrzyć kompleksowo nowy regulamin porządku. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował aby uchylenie uchwały dot. regulaminu porządku 

rozpatrzyć w dodatkowym  16 punkcie obrad. Poddał tę propozycję pod głosowanie. 
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Za wnioskiem przewodniczącego Rady głosowało jednogłośnie 10 radnych. 

 

Radny Zbigniew Bączyński uważa, że podczas analizy zakwestionowanej przez nadzór 

prawny zapisów, należy zwrócić uwagę na niepotrzebnie używane powtórzenia tematów już 

uregulowanych ustawami. 

 

Radny Tadeusz Barucki zwrócił się do przewodniczącego z zapytaniem, kiedy 

przewodniczący przestanie dyskryminować jego osobę, także pana Zbigniewa Bączyńskiego  

podczas prowadzenia sesji Rady. Oparł się na przykładzie wg. niego tendencyjnego ominięcia 

pisma ze spółki PEC do Rady Miasta  z 21 kwietnia 2015 r., które Rada Miasta otrzymała od 

spółki PEC w sprawie dużego zaangażowania p. Tadeusza Baruckiego w sprawne 

doprowadzenie ciepła c.o. do budynku Mickiewicza 14/16 , a które to pismo przewodniczący 

zlekceważył. Poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  Tadeusza Klimczaka o 

przedstawienie treści tego pisma. Radny Tadeusz Klimczak spełnił tę prośbę. Radny Tadeusz 

Barucki wyjaśnił, że pismo z pochwałą podpisali tylko najemcy mieszkań TBS a nikt ze 

Wspólnoty, której administratorem jest Tadeusz Barucki, aby wykluczyć podejrzenie 

celowego działania, że komuś zależało na takiej pochwale. Radny oskarżył przewodniczącego 

Rady o celowe ukrycie treści tego pisma przed radnymi. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Kędzia wyjaśnił, że jest to jakieś nieporozumienie, bo radni 

otrzymali informację, że takie pismo wpłynęło do Rady Miasta  i kto z radnych sobie życzył 

je zobaczyć, to miał nieskrępowany dostęp. Taką procedurę w sprawie pism napływających 

do Rady przyjęliśmy. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że przewodniczący uzurpuje sobie prawo decydowania 

za Radę uznając, które pismo może Radzie przedstawić, a które nie. Powiedział, że 

przewodniczący nie wywiązuje się ze swoich obowiązków, bo jego „zakichanym” 

obowiązkiem było poinformowanie radnych o treści pisma. 

 

Przewodniczący Rady poprosił, aby nie ulegać emocjom i zachować kulturę wypowiedzi. 

Powiedział, że w sprawie przedmiotowego pisma postąpił tak samo jak w przypadku innych 

pism, które skierowane są do Rady Miasta. Działanie, o które oskarża go radny nie było 

celowe i  powodowane niechęcią do radnego – tu radny wtrącił słowo o nienawiści do niego – 

i jeśli czuje się urażony, to przeprasza, chociaż nie czuje się winny.  

 

Radny Jakub Piątkowski  zadał pytanie, czy był robiony przegląd techniczny jazu w parku 

miejskim. Zadał drugie pytanie o co chodzi z pieczętowaniem skanów pism inicjałami 

radnych, które są do nich kierowane?   

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak poinformowała, ze przegląd jazu był wykonany przez 

wykonawcę jazu i protokół powinien być do wglądu w Wydziale RI. Na temat pieczętowania 

pism  nie chciała się wypowiadać, prosiła, aby zapytać o to burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że przekaże to zapytanie burmistrzowi i ma nadzieję, że w 

tej sprawie będzie odpowiedź. 

 

Radny Jakub Piątkowski jest zdania, że takie postępowanie jest ograniczaniem  informacji 

publicznej. Powiedział, że lepiej byłoby, żeby Urząd Miasta  zamiast kupować takie pieczątki 

wydał pieniądze na lepszy papier toaletowy do swoich ubikacji. 
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Radny Zbigniew Bączyński również był zdziwiony pieczętowaniem skanów  pism. Wg. niego 

jest to inwigilowanie radnych i oczekuje, że ta praktyka zostanie zaniechana. Pytał, co jest z 

rozstrzygnięciem w sprawie uchylenia uchwały dot. skargi  na brak odpowiedzi burmistrza na        

meila internauty. Wygląda to tak, że ze sprawą nie idziemy do sądu. Przewodniczący Rady 

zareagował na to pytanie, że jednak nie kierujemy sprawy do sądu. Radny kontynuował swój 

wywód. Jeśli nie ma rozstrzygnięcia sądowego, to nie ma uchwały. Jak nie ma uchwały, to 

czeka nas skarga na bezczynność. Sprawa wisi w zawieszeniu i nie jest załatwiona. Wracamy 

więc ze sprawą skargi meilowej do początku. Jesteśmy właściwie od dłuższego czasu  w 

bezczynności. Radny zauważył, że posługujemy się nadal nie istniejącą nazwą Gmina Miasto 

Brzezin na F-booku miasta . Jesteśmy miastem a nie miastem gminą. Także herb miasta  ma 

niewłaściwy kolor na F-booku . Jest on marchewkowy  a nie czerwony. W zaproszeniu 

skierowanym do radnych napisano „rozpoczcie” imprezy, zamiast  „rozpoczęcie”. 

 

Wiceburmistrz Justyna Nowak uznała, że powinniśmy jako miasto zmienić konto miasta  na 

F-booku. 

 

Przewodniczący Rady uważa, że ze zmianą  nazwy miasta na istniejącym koncie F- booka 

może być problem. W sprawie bezczynności  dot. skargi Nikoli Tkaczyk przewodniczący 

Rady poprosił o wypowiedź mec. Agnieszkę Piwek. 

 

Mec. Agnieszka Piwek odpowiedziała, że sprawa wymaga jeszcze przeanalizowania. Z treści 

rozstrzygnięcia Wojewody wynika, że Rada nie jest właściwa w tej sprawie. Radny Zbigniew 

Bączyński z satysfakcją powiedział, że od początku radził jak postępować ze sprawą, jednak 

w składzie trojga decydentów podjęto inne rozwiązanie. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała o naprawę zdewastowanego stanowiska grillowego w parku 

miejskim. Drugie pytanie dotyczyło konieczności przyśpieszenia rozwiązania sprawy dostaw 

ciepła dla budynków mieszkalnych poszpitalnych przy ul. M. Skłodowskiej - Curie. Następna 

sprawa, którą poruszyła, to potrzeba zwiększenia ilości koszy na śmieci w parku miejskim 

oraz postawienia dodatkowej kabiny Toi-Toi przy placu zabaw dla dzieci. 

 

Zastępca burmistrza obiecała poprawę wyposażenia parku miejskiego w ławki, kosze na 

śmieci i dodatkową kabinę ubikacji. Zapytała przewodniczącego Rady, czy nie będzie miał 

uwag, gdy dokona się zmian na stanowisku grillowania. Zapowiedziała także rozpoczęcie 

wykonania oświetlenia  parku. Wyjaśniła, że oczekujemy właśnie na dotację z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na rewitalizację parku. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie ma nic przeciwko naprawie wydzielonego 

miejsca na grill. 

 

Radna Ilona Skipor podważyła potrzebę stanowiska do grillowania w parku. 

 

Radny Tadeusz Klimczak poparł zdanie poprzedniczki w sprawie zasadności utrzymywania 

grilla w parku, ponieważ jest to miejsce zwiększonej konsumpcji alkoholu, o czym świadczą  

porozrzucane butelki po piwie w tym miejscu. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z prawem, w miejscach publicznych nie 

wolno używać alkoholu, jest to więc wykroczenie. Wyraźnie mówi o tym Regulamin parku 

miejskiego. 
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Radny Maciej Sysa zapytał o sposób naprawienia kanalizacji deszczowej pod kamienicami 

przy ul. Mickiewicza i o termin wykonania tego remontu. Zapytał też o regulamin 

przyznawania prawa do mieszkania socjalnego. 

 

Zastępca burmistrza wyjaśniła, że uszkodzony kanał ma być naprawiony poprzez jego 

uszczelnienie. Remont powinien być zakończony w tym roku, ponieważ musimy rozliczyć się 

ze środków popowodziowych. Regulamin przyznawania mieszkań socjalnych jest 

załącznikiem do uchwały Rady Miasta z 2002 r. (uchwała Nr XXXVIII/13/02) i jest dostępny 

w wydziale RI u insp. Anny Chudzyńskiej. 

 

Mieszkaniec ul. Mickiewicza Janusz Kopertowski zapytał w związku z podpisaniem przez 

miasto umowy na bezterminowe  hotelowanie zwierząt, jakiego rzędu środki finansowe 

poniesiono dotychczas na zadanie budowa schroniska dla zwierząt? Podobne pytanie zadał 

radny Jakub Piątkowski. 

 

Zastępca burmistrza wyjaśniła, że nie są to duże koszty – dotyczą wykonania projektu oraz 

wykonanie ogrodzenia terenu.  

 

P. Janusz Kopertowski powiedział, że jest zbulwersowany marnotrawstwem  środków 

publicznych i że nie zostawi tego bez dalszego ciągu. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta  Nr 

X/59/2015 z dnia 28 maja 2015 r. w spr. regulaminu porządku i czystości na terenie 

miasta  Brzeziny 

 

Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały uchylającej regulamin porządku i czystości 

na terenie naszego miasta. 

 

Zapytał, czy są uwagi lub zapytania dot. tego projektu? Skoro nie usłyszał odpowiedzi, 

przystąpił do głosowania. 

Spośród  obecnych 13 radnych, głosowało „za”- 12 radnych, wstrzymało się – 1. 

 

17. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad i zamknął je o godz. 15.50. 

 

 

Protokołował: 

Janusz Sidor 

 

                                                                              Zastępca Przewodniczącego Rady 

 

                                                                                        Zofia  Krawczyk 

 

Uwaga: 

Do protokołu wniesiono poprawki i uzupełnienia radnych: Zbigniewa Bączyńskiego i Ilony 

Skipor, które zostały przyjęte  na posiedzeniu Rady Miasta  na posiedzeniu Rady w dniu 24 

września 2015 r. 


